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Otočte svoju tvár proti vetru 

(Prorocké slovo od Davida Minora) 
 

 
 

Duch Boží vám chce povedať, že vietor Ducha Svätého fúka nad zemou. Moja cirkev však tento vietor neberie 
vážne. Presne tak, ako vy zvyčajne pomenúvate veľké búrky vo svojej krajine, dal som tomuto vetru aj ja svoje 
meno, meno tohto vetra znie: 

„ZASVÄTENÝ PÁNOVI!“ 
 
Pretože nerozumejú tomu, čo sa deje, snažia sa poniektorí z môjho ľudu hľadať útočisko pred týmto vetrom; ak to 
robia, nebudú sa môcť podieľať na Mojom diele. Pretože tento vietor bol vyslaný, aby fúkal cez každú inštitúciu, 
ktorá sa buduje v Mojom mene. Ktokoľvek je činný v jednej z tých inštitúcií a dielach, ktoré nahradili moje meno 
svojim vlastným menom, bude zdrvený silou môjho vetra! Tieto inštitúcie a diela budú odfúknuté ako domček z 
kariet. Služby, ktoré predo mnou nepracovali úprimne, budú zlomené alebo padnú! 
 
Toto je môj vietor. Ľudia však budú ale aj napriek tomu v pokušení nazvať to dielom Satana, ale nenechajte sa 
zviesť. Toto je Môj vietor: Nemôžem a nebudem tolerovať svoju Cirkev v súčasnom stave. Služby a organizácie 
budú pod týmto vetrom otrasené a upadnú. Aj keď sa niektorí budú chcieť pred týmto vetrom schovať, neuniknú! 
Tento vietor bude stáť proti ich stavu života a všetko okolo vás sa bude rozpadať. Nikdy však nezabudnite, že toto 
je Môj vietor. Hovorí Pán. 
 
Príde silou hurikánu, a zjavne zanechá len skazu. Ale Pánovo slovo hovorí: „Otočte svoju tvár proti vetru a nechajte 
si ho fúkať do tváre!“ Lebo len to, čo nie je odo mňa, bude spustošené. Pochopte, že je to nevyhnutné! A prichádza 
ďalší vietor! Neľakajte sa, ak po tom všetkom bude znova fúkať Môj ďalší vietor. Nečítali ste, ako môj dych fúka nad 
údolím vysušených kostí? Rovnakým spôsobom On bude fúkať aj nad vami. Tento vietor bude rovnako silný ako 
prvý a bude mať aj meno: 

„BOŽIE KRÁĽOVSTVO!“ 

 
Prinesie so sebou moju vládu, môj poriadok a moju moc. Tento vietor prinesie so sebou to nadprirodzené. Svet sa 
vám bude smiať tvárou v tvár zničeniu prvého víchru, ale ich smiech pominie, pretože tento vietor bude robiť 
zázraky medzi mojím ľudom so silou a mocou a medzi národy príde Božie ovocie. V týchto časoch môjho 
prejavovania moci bude môj ľud pripravený, hovorí Pán. Pretože s mojou prvou búrkou, v ktorej sa nachádzate 
teraz, zmetiem pýchu, chtíč, chamtivosť, súťaživé myslenie a žiarlivosť a budete sa cítiť zničení. Ale nečítali ste: 
„Blahoslavení chudobní duchom, lebo ich je nebeské kráľovstvo?! Takže prostredníctvom Môjho Ducha bude 
ustanovené a zjavené moje kráľovstvo. Mali by ste však tiež vedieť, že poniektorí sa pokúsia schovať pred 
prítomnosťou tohto vetru, ale tým druhým by chceli byť vzatí. 
 
Tí budú ale týmto druhým vetrom sfúknutí. Iba ten, kto obrátil svoju tvár k terajšiemu vetru, budú môcť byť 
poháňaný druhým vetrom vpred. Túžili ste po prebudení, po nadprirodzených znameniach a zázrakoch. Vy a vaša 
generácia ich uvidíte, ale toto všetko príde vtedy, kedy a ako to chcem Ja, hovorí Pán. V stave, v ktorom sa 
momentálne nachádza cirkev tejto generácie, nemôže byť nádobou mojej sily. Ale keď sa obráti k vetru Ducha 
Svätého, bude očistená a zmenená, aby tak mohla byť odrazom Mojej slávy. Toto je začiatok súdu nad Božím 
domom, ale nie koniec. Keď príde ten druhý vietor a prinesie moju úrodu, potom príde koniec. 
 

(David Minor dostal toto proroctvo 6. apríla 1987) 
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Katechizmus katolíckej cirkvi 
Posledná skúška cirkvi 

 

675 »Pred Kristovým príchodom Cirkev musí prejsť poslednou skúškou,(769) 
ktorá otrasie vierou mnohých veriacich [por. Lk 21,12;Ján 15,19-20]. 
Prenasledovanie, ktoré sprevádza jej putovanie tu na zemi, odhalí „tajomstvo 
neprávosti“ v podobe náboženského podvodu, ktorý prináša ľuďom zdanlivé 
riešenie ich problémov za cenu odpadnutia od pravdy. Najväčším náboženským 
podvodom je podvod antikrista, to znamená určitého pseudomesianizmu, v ktorom 
človek oslavuje sám seba namiesto Boha a jeho Mesiáša, ktorý prišiel v tele [por. 
2 Tes 2,4-12; 1 Tes 5,2-3; 2Joh 7; 1 Ján 2,18.22].« 

 
676 »Tento podvod antikrista sa už rysuje vo svete vždy, keď si niekto nárokuje splniť v dejinách 
mesiášsku nádej, ktorá sa môže uskutočniť iba mimo dejín, a to eschatologickým súdom. Cirkev 
odmietla túto falzifikáciu budúceho Kráľovstva aj v umiernenej podobe, známu pod názvom 
„milenarizmus“, ale najmä v politickej podobe sekularizovaného, „vnútorne zvráteného“ mesianizmu. 
(2425)« 
 
677 »Cirkev vojde do slávy Kráľovstva(1340) len cez túto poslednú Veľkú noc, v ktorej bude 
nasledovať svojho Pána v jeho smrti a v jeho zmŕtvychvstaní [por. aj Gen 20-21]. Kráľovstvo sa 
teda neuskutoční dejinným triumfom Cirkvi na spôsob vzostupného pokroku, ale víťazstvom Boha 
nad posledným náporom zla [por. Zj 3,18], (2853) po ktorom zostúpi z neba Kristova nevesta [por. 
Zj 20,7-10]. Božie víťazstvo nad vzburou zla [por. 2 Petr 3,12-13] bude mať podobu posledného 
súdu po poslednom kozmickom otrase tohto sveta, ktorý sa pomíňa[por. Zj 21,2-4].« 

 

 
o. Tomislav 

Život ako v staroveku 

... čo mi povedala Mirjana pri príležitosti nášho rozhovoru z 5. novembra 1983. Zhrňujem obsah jej správy bez toho, aby som ju 

doslovne citoval. 

 

Miriaja povedala, že svet dostane tri napomenutia, skôr ako sa objavia viditeľné znamenia. Napomenutia prídu vo forme udalostí 

na Zemi. Mirjana ich sama zažije na vlastnej koži. Tri dni pred jedným zo znamení to Mirjana oznámi kňazovi (podľa jej voľby). 
Mirjanino svedectvo bude potvrdením zjavení a podnetom pre obrátenie sveta. Po pokarhaniach sa na mieste zjavení v 

Medžugorí objaví znamenie, viditeľné pre všetkých. Znamenie bude udelené ako svedectvo o pravosti zjavení a aby sa ľudia 
prinavrátili k viere. 

 

Deviate a desiate tajomstvá sú vážne. Odvolávajú sa na tresty za hriechy sveta. Trest je nevyhnutný, pretože nemôžeme očakávať, 
že dôjde k obráteniu celého sveta. Trest možno zmierniť modlitbou a pokáním, no nemožno mu však zabrániť. Mirjana hovorí, že 
jednému zlu, ktoré hrozilo svetu a ktoré bolo obsiahnuté v siedmom tajomstve, sa podarilo zabrániť vďaka modlitbe a pôstu. 
Preto Najsvätejšia Panna naďalej povzbudzuje k modlitbe a pôstu: „Zabudli ste, že modlitbou a pôstom môžete zabrániť vojnám 
a prekonať prírodné zákony.” 
 

Po tomto prvom varovaní budú ostatné nasledovať v pomerne krátkom čase za sebou. Týmto spôsobom budú mať ľudia nejaký 
čas na obrátenie. Tento interval bude obdobím milosti a obrátenia. Po tom, ako sa objaví viditeľné znamenie, budú mať tí, ktorí 

ešte budú nažive, iba krátky čas na obrátenie. Preto nás Najsvätejšia Panna naliehavo pozýva k obráteniu a zmiereniu. Pozvanie 

na modlitbu a pokánie má zabrániť zlu a vojnám, ale predovšetkým zachrániť duše. 
 

O. Tomislav pokračoval: „Život vo svete sa zmení. Potom ľudia budú mať takú vieru, ako tomu bolo v staroveku. Týchto pár slov 

implicitne naznačuje mimoriadne udalosti, ktoré sú pred nami, a dôvod, prečo Panna Mária prišla do Medžugoria, aby na to 

pripravila svet. „Fatimské a Garabandalské posolstvá neboli dodržané. V Medžugorí trúbi najsvätejšia matka na trúbu, aby všetci 
spozorneli, keď sa posolstvá šíria ako nikdy predtým v celej histórii. Zdá sa, že je to posledný pokus nebies, aby boli počuté vo 
svete príliš zaneprázdnenom na to, aby dokázal pozorne počúvať. 

 

V roku 1992 dostali pútnici v Medžugorí isté varovanie. 

Len nedávno sa v Medžugorí objavili správy od pútnikov, ktorí popisovali, ako zažili osvietenie svedomia 
pozorovaním celého ich života, ktorý sa odvíjal pred ich svedomím ako vo filme. Uviedli, že boli schopní jasne 

vidieť každú udalosť v ich živote, v ktorej povedali Bohu „ÁNO“ a „NIE“. Ich svedomie žiarilo takým svetlom, 

http://www.katechizmus.sk/?action=getp&pstring=769
http://www.katechizmus.sk/?action=getp&pstring=2425
http://www.katechizmus.sk/?action=getp&pstring=1340
http://www.katechizmus.sk/?action=getp&pstring=2853
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že sa videli ako na röntgenovom snímke Ducha Svätého, v tieni hriechu a svetle lásky, ktoré zo seba vydávali. Cítili hlbokú ľútosť. 
Zároveň sa im vrátilo veľké uzdravenie, a to po fyzickej i psychickej stránke. Jeden narkoman bol zo svojej závislosti okamžite 
úplne vyliečený. Teraz majú títo pútnici jedinú túžbu: dať Boha a Jeho lásku nad všetko ostatné v ich životoch. Môže toto byť 
predzvesťou prichádzajúceho celosvetového varovania, o ktorom hovorili vizionári v Garabandale a iných miestach zjavenia? 



4 
 

Príhovor pápeža Jána Pavla II: 

Musíme byť za veľa vďační! Nechceme poľaviť! Päť rokov pred začiatkom zjavení v Medžugorí pápež Ján Pavol II 
Povedal: „Teraz čelíme najväčšej historickej konfrontácii, akou ľudstvo kedy prešlo. Nemyslím si, že väčšie časti 
americkej spoločnosti alebo väčšie časti kresťanskej spoločnosti tomu úplne rozumejú. Teraz stojíme pred 
konečnou konfrontáciou medzi cirkvou a anticirkvou, medzi evanjeliom a antievanjeliom. Táto konfrontácia 
spočíva v Božom prozreteľnostnom pláne; je to skúška, ktorou musí prejsť celá Cirkev. „(Z rozlúčkového 
prejavu, ktorý predniesol kardinál Wojtyla pri svojej návšteve USA v roku 1976; citovaný vo Wahl Street 
Journal 9. novembra 1978) 
 

 

BIBLIA 

ZNAMENIA A PRENASLEDOVANIE 
Lk 21 7 Opýtali sa ho: „Učiteľ, kedy to bude? Aké bude znamenie, keď sa to začne diať?“ 8 On 
odpovedal: „Dajte si pozor, aby vás nezviedli. Lebo prídu mnohí a budú v mojom mene hovoriť: ‚Ja 
som!‘ a ‚Ten čas je už blízko!‘, no nechoďte za nimi! 9 A keď budete počuť o vojnách a nepokojoch, 
neľakajte sa! Najprv musí prísť toto, ale koniec nebude hneď(2 Krn 15 6; Iz 19 2).“ 10 Potom im 
povedal: „Národ povstane proti národu a kráľovstvo proti kráľovstvu. 11 Budú veľké zemetrasenia a 
miestami hlad a mor, hrôzy a veľké znamenia z neba. 
 

ZAČIATOK ÚTRAP 
Mk 13 
5 Nato im Ježiš začal hovoriť: „Dajte si pozor, aby vás nikto nezviedol. 6 Mnohí prídu v mojom mene a budú vám 
hovoriť: ‚Ja som! A mnohých zvedú. 7 Keď budete počuť správy o vojnách a chýry o bojoch, neľakajte sa! To sa musí 
stať, ale to ešte nie je koniec. 8 Lebo povstane národ proti národu a kráľovstvo proti kráľovstvu. Miestami budú 
zemetrasenia a nastane hlad. To bude začiatok útrap. 9 Vy si však dajte pozor. Budú vás vydávať súdom a 
synagógam, budú vás biť a pre mňa budete stáť pred vládcami a kráľmi, aby ste im vydali svedectvo. 10 Ale najskôr 
sa musí hlásať evanjelium všetkým národom. 11 Keď vás budú viesť, aby vás vydali, nerobte si vopred starosti, čo 
budete hovoriť. Ale hovorte to, čo vám v tej chvíli bude dané. Lebo nebudete hovoriť vy, ale Duch Svätý. 12 Brat vydá 
na smrť brata a otec dieťa; deti povstanú proti rodičom a usmrtia ich (Mich 7:6). 13 Všetci vás budú nenávidieť pre 
moje meno. Kto však vytrvá až do konca, bude spasený. 
Mt 24 
11 Povstane aj mnoho falošných prorokov a zvedú mnohých (= Mk 13:6, 22). 12 A pretože sa rozmnoží neprávosť, v 
mnohých vychladne láska. 13 Kto však vytrvá až do konca, bude spasený. 14 A toto evanjelium o kráľovstve sa bude 
hlásať po celom svete na svedectvo všetkým národom. A potom príde koniec. 
 
VEĽKÉ SÚŽENIE 
Mk 13 
14 Keď uvidíte ohavnosť spustošenia (Dan 9:27; 11:31; 12:11) stáť na mieste, kde nemá byť — kto číta, nech rozumie 
—, vtedy tí, čo budú v Judsku, nech utekajú do hôr. 15 Kto bude na streche, nech neschádza vziať si niečo z 
domu. 16 A kto bude na poli, nech sa nevracia späť vziať si plášť. 17 Beda tehotným a tým, ktoré budú v tých dňoch 
dojčiť! 18 Modlite sa, aby sa to nestalo v zime! 19 V tých dňoch totiž bude také súženie, aké od počiatku, keď Boh 
stvoril svet, až doteraz nebolo (Dan 12:1) a ani viac nebude. 20 A keby Pán tie dni neskrátil, nikto by sa nezachránil. 
Ale kvôli vyvoleným, ktorých si vybral, skrátil tie dni. 21 Ak vám vtedy niekto povie: ‚Hľa, tu je Kristus!‘ alebo: ‚Hľa, 
tam je!‘ — neverte! 22 Povstanú totiž falošní mesiáši a falošní proroci, ktorí budú robiť znamenia a divy, aby, ak je to 
možné, zviedli vyvolených. 23 Vy si však dajte pozor. Povedal som vám to všetko vopred. 
 
PRÍCHOD SYNA ČLOVEKA 
Mk 13 
24 V tých dňoch, po tom súžení, zatmie sa slnko a mesiac nevydá svoj svit (Is 13:10). 25 Z neba budú padať hviezdy a 
mocnosti, ktoré sú v nebesiach, sa budú chvieť (Is 34:4). 26 Vtedy uvidia Syna človeka prichádzať na oblakoch (Dan 
7:13) s veľkou mocou a slávou. 27 Vtedy pošle anjelov a zhromaždí svojich vyvolených zo štyroch svetových strán 
(Zach 2:6; 10), od kraja zeme až po kraj neba (Deut 30:4). 8 Od figovníka si vezmite poučenie! Keď jeho ratolesť 
omladne a vyháňa listy, viete, že leto je blízko. 
Lk 21: 28 Keď sa toto začne diať, vzpriamte sa, zodvihnite hlavy, lebo sa blíži vaše vykúpenie.“ 29 Povedal im toto 
podobenstvo: „Pozrite na figovník a na všetky stromy! 30 Keď vidíte, že pučia, viete, že leto je už blízko. 31 Tak aj vy, 
keď uvidíte, že sa toto deje, vedzte, že je blízko Božie kráľovstvo. 32 Amen, hovorím vám, že toto pokolenie sa 
nepominie, kým sa všetko nestane. 33 Nebo a zem sa pominú, ale moje slová sa nikdy nepominú. 
 
VÝZVA BEDLIŤ 

Lk 21: 
34 Dávajte si pozor, aby vaše srdcia neoťaželi obžerstvom, opilstvom a starosťami o tento život, aby vás ten deň 
neprekvapil; 35 príde totiž ako osídlo na všetkých, čo bývajú na povrchu celej zeme. 36 Preto bdejte celý čas a modlite 
sa, aby ste mali silu uniknúť všetkému, čo má prísť, a postaviť sa pred Syna človeka.“ 
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„Awakening Europe“ - Konferenz 
9. až 12. Jul 2015 – Grundig-štadión Nürnberg 

Snívať nemožný sen 

V roku 2012 sme spolu s Reinhardom Bonnkem kázali na združenej konferencii BFP v Nemecku. Evanjelista Bonnke nám 
počas jedného z večerov rozprával o sne, ktorý sa mu v predchádzajúcej noci sníval. Uviedol: Bol presunutý asi na 20 

rokov do budúcnosti a vypočul si rozhovor, ktorý viedli dvaja ľudia. Hovorili o tom, čo sa momentálne deje v Nemecku. 
Okrem iného povedali, že nemecké ulice sú plné mladých ľudí, ktorí sa klaňajú Ježišovi. Potom bola položená otázka: „Čo 
sa stalo s Reinhardom Bonnkem?“ Odpoveď sa vrátila: „Bol iba predchodcom 

celej novej generácie evanjelistov.“ 
Potom sa zobudil. 

 

„Európa bude zachránená!“ 

Keď mi evanjelista Todd White niekoľko mesiacov pred konferenciou 
Awakening Europe povedal o svojej vízii, konkrétne o tom, že štadión Grundig v 

nemeckom Norimbergu bude plný veriacich, ktorí sa odtiaľ budú dotýkať Európy láskou k Ježišovi, moje srdce bolo 

hlboko dojaté. 

 

Tie šance nehovorili v náš prospech. S menej ako rokom príprav a žiadnou finančnou podporou to bol skutočne 
„nemožný sen“. Ale slúžime Bohu, ktorý sa špecializuje na „nemožné“. To, čo sme videli v Afrike - viac ako 74 miliónov 

ľudí zachránených za menej ako 30 rokov, nespočetné uzdravenie, zatrasenie národmi a vzkriesení mŕtvi - z nás urobili 

to, čo evanjelista Bonnke nazýva „nenapraviteľnými veriacimi“. Takže sme sa rozhodli veriť aj pre Európu a snívať 
tento „nemožný sen“ spolu s Toddom a všetkými ostatnými. 
 

V júli 2015 sa ten sen stal skutočnosťou, keď sa na štadióne Grundig v Norimbergu stretlo okolo 25 000 prevažne 
mladých ľudí. Kázal som spolu s Toddom Whiteom, Paulom Manwaringom, Benom Fitzgeraldom (ktorého služba bola 
vedená pod GOD fest), Walterom Heidenreichom, Heidi Bakerovou, Matthiasom Kuhnom a ďalšími. Bola vyliata Božia 
láska a ulice boli toho týždňa plné mladých ľudí, ktorí hlásali Ježišovu dobrú zvesť a modlili sa za chorých. 

 

 

Ryan LeStrange 

Proroctvá o modlitebných centrách 

 
11. 11.17 – Ryan LeStrange: 

“Vytáčam motor modlitby nad mestami do hora!” (Abingdon, Virginia, USA) 

 
Keď som trávil čas s Pánom, začal so mnou hovoriť o modlitbe a ďalšej vlne domov prítomnosti. Nedávno som 

mal množstvo prorockých stretnutí s domami prítomnosti, ktoré ustanovuje Pán, ktoré budú slúžiť ako centrá vlády 

nad Božím kráľovstvom na zemi. Stojíme pred novou reformou, lebo vzniká nový druhu apoštolských centier! Sú 

to miesta božskej ašpirácie a slávnej prítomnosti. Boží ľud bude privedení späť na miesto snáh a stretnutí. 

 
„A povedal im: Je napísané:„ Môj dom sa bude nazývať domom modlitby! “Vy však z neho robíte pelech lotrov!“ 
(Matúš 21:13) 
 
Tieto centrá budú mať silný motor! Sú povolané riadiť telo, ale to si vyžaduje pohyb a impulz. Keď som uvažoval 

nad tým, čo som videl, Pán mi povedal: „Obnovujem motor, vždy som mal v úmysle, aby bola modlitba motorom. 

Porodil som svoju cirkev vo veľkej sále. „Stretnutie modlitby a hľadania“ sa zmenilo na vyliatie slávy. Toto je 

model pre miestnu, regionálnu a národnú obnovu. 
 
Povstanú služby, aby slúžili ako centrá prebudenia, znovu- ožitia a transformácie v ich regiónoch. Silné modlitebné 

hnutie je motorom tohto procesu, ktoré ho poháňa vpred. V tejto novej generácii bude úplne nový hodnotový 

systém, chápu kritickú podstatu modlitby. Na miestnej a regionálnej úrovni sa uvoľňuje masívny plášť intimity a 

hľadania. Mnoho regiónov neprerazilo dostatočne efektívne apoštolským pomazaním pre nedostatok 

http://www.bonnke.net/cfan/de/veranstaltungen/reports/nuernberg-2015
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strategických modlitieb. Povstáva nová vlna plantážnikov, ktorí spustia nové vínne zavlažovanie - apoštolské 
základne so silnou modlitbovou službou v ich jadre. To sa stane stredobodom všetkého, čo sa bude robiť. 
Akonáhle bude motor vyrobený, Impulz prerazí. Existuje návrat k jadru, podstate novozákonnej služby. Povstanú 

silné regionálne generácie, ktoré majú prielomové pomazanie, aby zbúrali múry, ktoré brzdili nebeské plány 
obnovy. Je to rok apoštolskej autority a slobody. 
 
„Pred nimi pôjde Ten, čo razí cestu. Keď prerazia a prejdú bránou, vyjdú von. Ich Kráľ pôjde pred nimi a Hospodin 

na ich čele (Micheáš 2:13). 

 
Grécke slovo „apostollo“ sa prekladá ako: „poslať von“. Reč je o osobe, ohraničenej, oslobodenej osobe, ktorá je 

poslaná na iné miesto za účelom misie alebo práce. Apoštoli nesú v sebe Ducha prielomu! Apoštoli sú povolaní, 
aby priniesli človeku oslobodenie. Majú teritoriálny mandát pre regióny. Prelomia staré múry a prekážky a zničia to, 

čo im stojí v ceste. Toto je príklad apoštolskej moci uvoľnenej v skutočnom okamihu Bohom. Ale táto sila nemôže 

účinne fungovať pri absencii motora – čiže modlitby. Jej jadro musí byť celé a neporušené, aby ste vytvorili impulz 
pre prielom. Apoštoli a ich služba sú schopní uvoľniť pomazanie oslobodenia. 

 
Apoštoli prichádzajú s explozívnou mocou Ducha Svätého, aby zničili otroctvo a náboženské tradície, ktoré 

potláčajú Božie slovo. Zvrhávajú náboženské systémy. Ničia bezbožné bariéry. Prelomia kliatby a regionálne 

pevnosti. Toto pomazanie prináša tak osobný, ako aj všeobecný prielom. To je dôvod, prečo pekelné sily 

nenávidia kombináciu prorockého a apoštolského pomazania. Táto milosť prelomí obmedzenia, aby sa uvoľnilo 

kráľovstvo moci a autority. Mnohí dostanú plány na zorganizovanie a vybudovanie armády modlitieb. Tento čas 

prinesie zlúčenie apoštolských a modlitebných služieb. Uskutočňovali sa modlitebné služby, ktoré sa zameriavali 

iba na lásku nevesty, ale prichádza transformované zameranie do modlitebných domov. Musíte sa pohybovať 
viac v apoštolskejšej paradigme. Zmení sa zvuk. Zmení sa tok a zmení sa implementácia. Mnohí z nich sa 
preskupia a dostanú sa pod apoštolskú moc, aby prevzali mandát obnovy. Dôjde k božskému zlúčeniu a 

existujúce modlitebné služby sa spoja s apoštolskými službami a vytvoria účinné centrum. 

 
Počujem motor, ako sa v duchu rozbieha nahor! Pán hovorí: „Spúšťam motor modlitby nahor, mením zameranie 

svojho ľudu a pripravujem ho na novú vlnu mojej vzrastajúcej slávy!“ 
 
Ryan LeStrange, pastor a zakladateľ medzinárodnej služby „vplyvu“ a „služby Ryana LeStrange.“ 
 

 

Požehnanie alebo kliatba pre Nemecko 
 

Prorocké slovo dané Johnom Mulinde (Uganda) 21.októbra 1999 v Berlíne v „cirkvi am Südstern“, skopírované z 
kazety Hartwiga Henkela. 
 

Obraz Európy: Videl som mapu Európy a keď som sa pozrel na mapu, uvidel som, že zdola niečo vytŕča. A bol tam 
otvor a z tej diery vychádzal dym. Potom sa mapa začala odo mňa vzďaľovať a uvidel som krajinu. Zistil som, že stojím 
vysoko hore a pozeral som sa dole na túto krajinu. Bol tam hustý čierny dym. Mraky boli husté a ťažké. Boli také ťažké, 
že sa pretáčali a nedokázali sa dostať priamo hore. Bolo to ako čierny valcujúci sa mrak stúpajúci k oblohe. 
 
Z tohto stĺpového dymu vystúpila jemná čierna hmla, ktorá sa šírila po krajine. A ako sa rozširovala, bola krajina čoraz 
viac temnejšia. A zatiaľ čo som sledoval, ako sa ten čierny mrakový stĺp týči nahor k oblohe, čierny dym sa šíril ako 
mraky. Premenil sa na hubu – čiernych hustých mrakov. Potom postupne zišli nadol a usadili sa. A ako som to sledoval, 
uvidel som svetlo, ktoré prerazilo. Toto sa stalo na Britských ostrovoch. Bolo to ako hviezda. Jeho lúče sa rozšírili. Lúče 
smerujúce na juh sa šíria po celom kontinente. Lúče ale zmizli pod mrakmi. A nejaký čas to tak aj zostalo. Potom sa 
náhle svetlo vymanilo zo stredu mraku v strede kontinentu. Vypuklo veľmi silné svetlo - veľmi, veľmi horiace svetlo. 
Ako keby slnko vyšlo z oblaku. Lúče sa šíria po svete so slávou. Lúče sa šíria po Ázii, Rusku, Ďalekom východe.  
 
Svietilo až dole do Austrálie. Po celej Afrike, po celej Južnej Amerike. V celej Amerike, Kanade a na severe. Takéto 
silné svetlo vytrysklo. A v tej krátkej chvíli som videl, ako sa svetlo šíri, rozšírilo sa. Ako sa šírilo, narazilo na lúče 
pochádzajúce z iných národov. A potom obraz zmizol. A namiesto toho prišlo slovo z Biblie: 
 
Izaiáš 60: 1–5 
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1
 Vstaň, zasvieť, lebo prichádza tvoje svetlo, a Hospodinova sláva vychádza nad tebou. 

2
 Lebo hľa, tma pokrýva zem a 

temnota národy, ale nad tebou vyjde Hospodin a jeho sláva sa zjaví nad tebou. 
3
 Národy prídu k tvojmu svetlu a králi k 

tvojej vychádzajúcej žiare. 4 Pozdvihni oči vôkol a pozri, všetci sa zišli a prišli k tebe. Tvoji synovia prídu zďaleka a 
tvoje dcéry prinesú v náručí. 5

 Vtedy uvidíš a zažiariš, zachveje a rozžiari sa tvoje srdce, lebo sa k tebe obráti bohatstvo 

mora a blahobyt národov príde k tebe. „ALELUJA!“ 

 
Keď ten obraz zmizol, povedal som: „Pane, čo to znamená?“  A Pán ku mne začal hovoriť.  Povedal: „Dym, ktorý vidíš, 
je silou zla, ktorá stúpa z Európy.“ Povedal: "Ten dym nebude stúpať v budúcom okamihu, on už teraz stúpa. Bude to 
najhorší prejav vzbury proti Bohu v dejinách ľudstva. Tento dym odtiahne ľudí úplne od Boha. Ľudia budú Boha celým 
svojím srdcom neznášať a budú nenávidieť každého, kto predstavuje Boha. Budú nenávidieť všetko, čo je dobré a 
pochádza z Božieho poriadku. Budú milovať to, čo je zlé. Budú vyjadrovať najhoršie túžby a túžby tela v ich živote. 
Každým dňom sa stanú hriešnejšími. Budú hľadať čoraz horšie spôsoby vyjadrovania hriechov. Čím bude človek 
hriešnejší, tým viac získa uznania. Doteraz skryté ohavnosti prinesú pred verejnosť a predstavia ich ľudstvu. Budú sa 
tešiť zo svojej hriešnosti. Budú medzi sebou súťažiť o to, kto je z nich hriešnejší. Tých, ktorí sa nebudú chcieť 
prispôsobiť ich životnému štýlu, budú prenasledovať a pokúsia sa ich zničiť. A vezmú ich peniaze a majetok a použijú 
ich na financovanie zla vo svete. A v každej krajine, kde sa prijíma zlo, nájdu ľudia duchovné spustošenie. 
 
Bude to úplná provokácia pre Boží hnev. A Bohu nezostane nič iné, len na to odpovedať súdom. A Boh mi povedal: 
„Predtým, ako sa to stane, nemôžem zostať pokojný. Rozpútam v krajine prebudenie. Aleluja! 
 
Svetlo, ktoré si videl, je sila môjho Ducha Svätého, ktorý prerazí. Prerazí a rozšíri sa to po celom kontinente. A 
kamkoľvek ide...“ pozorne počúvajte! Boh mi povedal:  
 
„Sila temnoty stúpa, rastie veľmi rýchlo a rozšíri sa po celom kontinente. A potom zostúpi a usadí sa. A v každom 
národe kde sa usadí, osud tohto národa bude spečatený.“ Povedal: „Existuje toľko miliónov ľudí, ktorých chcem 
zachrániť a vtiahnuť do môjho kráľovstva. Ale v každom národe, kde sa usádza temnota, budú navždy stratení. A 
existuje toľko slabých kresťanov, ktorí vstávajú a padajú medzi dobrom a zlom tam a späť. V každom národe, kde sa 
usádza temnota, kresťania padnú a už nebudú schopní vstať. Ale kvôli svojmu milosrdenstvu a súcitu Boh vstáva a 
uvoľní Ducha Svätého na tomto kontinente. A Pán hovorí, že všade, kde moc Ducha Svätého prepukne, táto Božia moc 
neutralizuje moc temnoty. A pre ľudí vznikne milosť. Takže aj keď bude chcieť tma zostúpiť do tejto krajiny, nebude 
môcť automaticky zabrať krajinu a ľudí do zajatia. Ale v tejto krajine dôjde k veľkému prepusteniu, takže ľudia budú 
mať možnosť rozhodnúť sa pre alebo proti Ježišovi. A povedal mi: „Keď toto svetlo vypukne, bude to najväčší prejav 
prebúdzajúcej sa sily, aký kedy Európa poznala. Než to však môže prísť, je potrebné modliť sa predpôrodnú modlitbu. 
Do pôrodu je potrebné byť pri pôrode. A je potrebné volať k Bohu, kým nezlomí všetky bariéry. Preto Pán hovorí: 
 

„Vstaň a buď svetlo,“ 
 
... choď do svojho povolania, aby mohol byť Duch Boží vyliaty. 
 
Verím tomu, že Anglicko dostalo od Boha veľmi zvláštnu zodpovednosť. Pretože keď mi to Boh prvýkrát dal, povedal, 
choď do Európy a povedz to, či už to počujú alebo nie. A potom som sa spýtal Pána, kam mám ísť? V celej Európe som 
nepoznal ani jedného človeka, ku ktorému by som mohol prísť. Boh však suverénne otvoril dvere a veľmi presne mi 
povedal: „Choď do Anglicka.“ A odvtedy sme tam a túto krajinu sme duchovne rozorávali. 
 
Neskôr mi Boh vložil do mysle tri národy, ktoré sú zvlášť strategické pre to, čo chce Boh robiť: sú to Anglicko, 
Francúzsko a Nemecko. A keď si spomeniem na ten obrázok, ktorý som vtedy videl... 

svetlo prerazilo na Britskom ostrove. 
A prišlo ponad celý kontinent, ale stratilo sa to pod mrakom. Potom sa však vymanilo z mraku. Neviem s istotou 
povedať, kde to bolo, pretože mapu zakrýval oblak. Ale viem, že to bolo presne v strede. A viem, že tam, kde vypuklo 
svetlo v strede kontinentu, sa na tom bude podieľať aj Nemecko. Nemecko má v tom regióne, kde vypuklo svetlo, 
zvláštne miesto. A teraz, keď nad tým tak premýšľam, a Pán to aj povedal, Anglicko, Francúzko a Nemecko – v tom 
musí byť kľuč. Spojenie týchto národov a celého kontinentu.  Existujú národy, ktoré sú strategické a ktoré sú ako kľúče 
k druhým, keď sa Boh začne pohybovať. A tieto národy majú zodpovednosť pred Bohom. Komu Boh dáva veľa, veľa 
od neho bude aj žiadať. A rád by som o Nemecku povedal nasledovné: „Čas je príliš krátky na to, aby sme sa s tým 
zahrávali.  Čas je príliš krátky, hodina príliš neskorá. Nemáme čas sedieť a hádať sa o tom, či ideme s Bohom alebo nie. 
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A nie je čas na to, vysvetľovať Bohu aké sú naše programy plné, a že na neho nemáme čas. A nie je ani čas na to 
povedať Bohu, že by sme sa radi modlili, ale nemáme čas. 
 
Boh nás volá, aby sme prehodnotili naše priority!!! Boh nás príjme k tomu sadnúť si a zvážiť, či si Boha ctíme tým, čo 
robíme, alebo či chceme byť vo svojom živote svojím vlastným Bohom. Myseľ obyvateľov Európy sa podriaďuje 
novému preorientovaniu. Ľudia začali uvažovať o Bohu, akoby nemal význam. Boh nemá ani v kresťanských kruhoch 
ústredné miesto. Robíme viac každodenných vecí, myslíme si, že sú dôležitejšie ako tráviť čas s Bohom. A aj keď 
poznáme Božiu vôľu, máme tendenciu hovoriť: Musí to byť Boh. 
 
Pamätám si, keď som bol v Anglicku prvýkrát a tento muž mi povedal: „To, čo si povedal, je v skutočnosti od Boha a 
bol by som rád, keby sme podľa toho mohli konať.“ A potom som sa spýtal: „Čo tým myslíš? ... prial by si si, aby ste 
podľa toho mohli konať. Potom povedal: „Viete, životný štýl je tu veľmi náročný a veľmi intenzívny. Neviem, ako by 
sme sa mohli skutočne takto modliť a dať Bohu taký čas. “A ľudia prišli do bodu, ktorý je pre nich prijateľný, že 
vyjednávajú s Bohom a hovoria:„ Bože, je úžasné, že si hovoril, ale nanešťastie nemáme na teba čas.“ 
 
Viem, že západný svet nechce počuť slovo „SÚD“.  Aj teológovia vravia, že toto je Starý zákon a teraz máme Nový 
zákon. 
 
Uzdravili sme rany ľudí na povrchu, ale hĺbku / vnútro sme  nechali zranené. Volali sme pokoj, pokoj, kde pokoj nie je!! 
A navzájom sme sa utešovali uprostred ťažkého hriechu. A potom sme odcudzení, keď Boh niekoho pošle, aby hovoril 
o súde. Biblia hovorí: Boh nemá radosť zo smrti bezbožníkov. Boha nebaví posielať rozsudky. Boh tiež nemá potešenie 
z toho, že vyleje svoj hnev na ľudí. To nie je Jeho prirodzenosť. To sa mu nepáči.  
 
Ale Biblia tiež hovorí: nenechaj nikoho hovoriť, že ho pokúša Boh. Ak vás pokúša, mali by ste vedieť, že človeka 
pokúša jeho vlastná žiadostivosť. Keď chtíč rastie, produkuje hriech. Ako hriech rastie, spôsobuje smrť. Toto je Ján 1. 
kapitola!!! 
 
Čo to znamená pre národ? Znamená to, že národ môže byť vedený svojimi túžbami a chtíčom. A ak s tým neprestane 
a tieto túžby a chtíč nebude ovládať a nezastaví ich pomocou  Božieho slova... a ak sa tento národ rozhodne vyhodiť 
Božie slovo a nasledovať ľudskú múdrosť... stráca jedinú moc, ktorá tieto túžby dokáže ovládať! Pretože iba Božie 
slovo má moc proti hriechu! Ak vyhodíte Božie slovo, už viac nemôžete ovládať hriech! Už tiež nemôžete ovládať 
morálku ľudí! Nemôžete ovládať etiku! Máte úžasnú obchodnú etiku, ale v hĺbke ľudských sŕdc je morálny úpadok. A 
to pôjde ďalej a bude pokračovať v produkovaní hriechu. A hriech nikdy nie je statická vec, ale hriech rastie. 
 
A Biblia hovorí, že keď hriech rastie, spôsobuje smrť. A ako rastie, jej hlas je čoraz hlasnejší. A pretože hlas hriechu je 
čoraz silnejší, tí, ktorí nemajú moc slova, nevidia iné východisko, ako sa poddať hriechu. Menia svoj životný štýl. 
Zmenia ich zákony. Zmenia ich systém tak, aby vyhovoval rastúcemu hriechu. Prispôsobia sa spoločnosť potrebám 
rastúceho hriechu. A určitý čas s tým budú žiť. Ale hriech bude stále rásť. Viete, keď ľudia okúsia hriech, neexistuje 
viac žiadna kontrola. Pôjdu ďalej a stále hlbšie a hlbšie. A po nejakom čase sa celá spoločnosť zmení a bude 
prechovávať hriech. Potom bude hriech ďalej rásť. A keď sa to pre spoločnosť stane konečne nepríjemným, už nebude 
možné hriech ignorovať. Čo potom ľudia robia? Ešte raz zmenia systém, aby sa zmierili s hriechom. Menia zákony, 
menia svoj životný štýl. Takže tento hriech sa stáva normálnym. 
 
Problém je v tom, že aj deti narodené v tejto generácii považujú tento životný štýl za „normálny“. Odchádzajú do 
spoločnosti a okamžite vstupujú do tohto životného štýlu, ktorý bol prispôsobený hriechu. A pretože hranice sú také 
široké, ľudia ich prekračujú a dokonca sa necítia vinní za hriech. A ľudia idú tam, kam by ísť nemali a necítia výzvu k 
pokániu. 
 
Pomysli na deti, ktoré sa narodia do takomto sekulárneho sveta. Sú zbavení možnosti zažiť Boha. Sú zbavení možnosti 
mať čisté svedomie. Robia zlo a nemajú zlé svedomie, necítia potrebu činiť pokánie. Pretože spoločnosť hovorí, že áno, 
všetko je v poriadku. Sú proste takí, nemôžu za to, prostredie ich sformovalo. A akceptujú to takto a keď Boh hovorí, 
myslia si, že Boh je zvláštny, staromódny, irelevantný. A má požiadavky a štandardy, ktoré nemožno splniť. 
 
Boh nás nebude súdiť iba za náš vlastný hriech, ale aj za cestu, po ktorej sme sa vydali, po ktorej sa strácajú deti. Pre 
deti vzaté do zajatia, ktoré nejdú touto cestou samy od seba, ale pre hriech svojich vlastných otcov. A pretože sa do toho 
narodili, sú otvorení k najhlbším úrovniam hriechu. A pamätaj, hriech stále rastie! 
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Biblia hovorí toto: 
Hriech nebude rásť neprestajne. Dovŕši bod, keď spôsobí smrť. A hriech začne ničiť ľudí, ktorí ho milovali a 
praktizovali. Hriech zničí ich vlastné deti. Hriech zničí všetko, na čo sú ľudia hrdí. A to je presne to, čo sa stane s 
krajinami, ktoré dali priestor hriechu.  
 
A keď Boh vidí toto prichádzať, vidí, že krajina je plná hriechu, a že dosiahli bod, keď ju zničia... Potom nemôže zostať 
pokojný!!!   Potom už nemôže ignorovať krajinu!!! Toľké roky bol ticho, ale teraz už nemôže mlčať. Prečo?  
Pretože miluje ľudí, pretože je plný milosrdenstva.  Zostupuje rovnako, ako prišiel k Abrahámovi, keď k nemu vystúpil 
hriech Sodomy a Gomory. 
 

„Už to nemôžem ignorovať, pôjdem dole a pozriem sa, ako sa veci majú.“ 
 
Čo však Boh skutočne vlastne chcel? Chcel príhovorcu. A keď sa Abrahám prihováral, Boh prijal tento príhovor. A 
Abrahám vyjednal „hladinu hnevu“ smerom nadol. A Boh povedal: Áno, Abrahám. Áno, Abrahám. Bohužiaľ Abrahám 
nepokračoval vo svojich požiadavkách až do konca. A nakoniec prišiel súd na Sodomu a Gomoru. Prečo? Boh nechcel  
Sodomu a Gomoru zničiť. Boh to nechcel urobiť. 
 
Ezechiel, kapitola 22:30 Keď som však hľadal medzi nimi niekoho, kto by vymuroval múr, postavil sa proti mne do 
trhliny za krajinu, aby som ju nezničil, nenašiel som. 
 

Tu Boh hovorí, že hriech krajiny dosiahol svoju plnosť. Krajina je znečistená. Krajina volá. Krvavá vina volá. Zrada, 
znesvätenie sa zväčšilo. Politici krajiny sú zlí. Proroci a kňazi sa usilujú vo všetkých veciach len o svoj prospech. Ľudia 
sú ničení. Krajina je znesvätená. A pre toto vám bude odopretý dážď. Ale teraz ťa už nemôžem ignorovať, hovorí Boh. 
A zíde dole a hovorí: Hľadám muža, hľadám ženu... ktorí sa postavia predo mňa za túto krajinu – ktorí sa dajú ochranne 
dokopy, ktorí obnovia vzťah, aby boli ľudia ku mne pritiahnutí. hľadám človeka, ktorý stojí v trhline pre túto krajinu. 
Prečo? Aby sa môj hnev nemusel vyliať. Aby nemusel prísť súd do krajiny. Ale nenašiel som ani jedného. Preto som 
musel vyliať svoj hnev na túto krajinu. Zaplatil som im podľa ich vlastných sprisahaní. Drahí, možno to nebudete chcieť 
počuť. Možno tomu ani neveríte. Nepoznám vaše teologické pozadie, na ktorom stojíte. Ale nezáleží na tom, či to 
chcete počuť alebo nie! Nech sa proklamuje: 
 
Nad vašou krajinou sa vynára súd!  Súd visí nad touto zemou ako mrak! Hriech tejto krajiny bude čoskoro zničený! 
Hriech tejto krajiny dosiahol svoju plnosť! Boh už nemôže ignorovať túto krajinu! Možno si ľudia robili, čo chceli, a 
dostali sa z toho. Ale teraz sa to už nebude ďalej diať. 
 
Boh to už dlhšie nemôže ignorovať. 
Boh volá. Trúba trúbi. 
Vstaňte a hľadajte Pána! 
Postavte sa a nechajte všetko stáť, čo vás zamestnáva, čokoľvek čo sa vás snaží odlákať! 
Zmeňte svoje priority a volajte k Bohu! 
Plačte k Bohu! Volajte na Boha! 
Boh je milosrdný. Bude počuť. Bude konať. 
Nenechajte sa zastrašiť silou sveta! 
Nenechajte sa zastrašiť hlasom sveta! 
Nenechajte sa zastrašiť sprisahaniami a radami zlých! 
 
Poslanie tejto krajiny nie je v ich (zlých) rukách. Poslanie tejto krajiny nie je v rukách politikov. Nie je to v 
rukách mocných a silných. A už vôbec nie v rukách obchodníkov a podnikateľov. Poslanie tejto krajiny 
spočíva v rukách ľudí, nad ktorými je vyhlásené Moje meno. Ale Pán hovorí: Keď sa môj ľud, na ktorom je 
volané moje meno, pokorí a modlí, hľadá moju tvár a odvráti sa z jeho zlých ciest, budem to z neba počuť, 
odpustím im hriechy a uzdravím ich krajinu. Zmením ich krajinu. Požehnám ich krajinu. Je to ľud, je 
povolaný v mene Pána. 
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Ak sa tu dnes teda rozhodneme... Pane, tu som. Potom môže Boh začať. Nikdy nepohrdnite malými 
začiatkami!!! Nemecko môže byť dotknuté ohňom Boha!!! 
 
Áno, ešte raz ........... 
 
Poznámka: Táto výzva z konca roku 1999 zasiahla mnohých kresťanov v srdci a stala sa volaním na Boha ako 
prihovor za našu krajinu. Odpoveďou na to bolo strážne volanie začiatkom roku 2000. 
 
Kráľovná pomoci (Dechtice - Slovensko) 
 
Doba, v ktorej žijeme, je ojedinelá, aj keď si to niektorí nechcú pripustiť. Mariánske kňazské hnutie očakáva druhé 
Turíce, hnutie v „Obnove Duchom Svätým“, silné vyliatie Ducha Svätého, mariánske hnutie, ktoré vzniklo na základe 
zjavení alebo príhovoru Panny Márie, očakáva víťazstvo Nepoškvrneného Srdca Panny Márie. Je nemožné vymenovať 
všetky činnosti a evanjelizačné spoločenstvá, ktoré si jasne všímajú podstatu tejto doby. Tieto činnosti majú v zásade 
spoločného menovateľa, ktorým je - očakávanie mimoriadneho Božieho zásahu v tejto dobe. 
 
Ľudstvo je na tento čas pripravované rôznymi spôsobmi. Dejú sa skutočne zaujímavé veci. Ak to chceme preložiť do 
prirodzeného jazyka, potom môžeme povedať, že Panna Mária a Duch Svätý sú v plnom prúde. Počas charizmatického 
stretnutia v Prešove ThLic. St. Izyk - Dekovská sa na jednej zo svojich prednášok dotkla témy, že Duch Svätý začína 
pôsobiť aj v židovskom národe. "V národe, ktorý kričal - Ukrižuj ho!" Dnes k nim prichádza Duch pravdy a oni si 
uvedomujú, že Mesiáš prišiel pred 2000 rokmi. V mnohých krajinách, kde žijú Židia, k nim prichádza Boží Duch. V 
krajinách bývalého Sovietskeho zväzu sa v nedávnej minulosti uskutočnilo veľa stretnutí, na ktoré prišli Židia a 
zaviazali sa, že uveria a uznajú Ježiša Krista ako svojho Spasiteľa. V Jeruzaleme je 40 rabínov, ktorým Duch Boží 
priamo odhalil, že Kristus je Mesiáš. Teraz sa každú noc stretávajú, aby študovali Božie slovo a Duch pravdy im dáva 
mimoriadne zjavenie - že Pán prichádza a prichádza deň, keď sa ukáže s veľkou mocou.“ 
 
Žijeme v dobe, keď očakávame prisľúbené víťazstvo Nepoškvrneného Srdca Panny Márie. Tento čas, dianie a udalosti, 
ktoré predchádzajú a počas ktorých sa uskutočnia predpovedané udalosti, Mária dáva poznávať vizionárom. Vedela o 
nich Lucia z Fatimy, poznajú ich vizionári v Medžugorí a vedia o nich aj vizionári v Dechticiach. Tieto informácie sú 
skryté do tajomstiev, ktoré, keď príde čas, budú zverejnené. Traja z dechtických vizionárov (Martin, Mária, Lucia) majú 
dostať desať tajomstiev. Ostatní majú dostať päť tajomstiev. Aj keď vizionári nemôžu prezradiť tajomstvá, niektoré 
sprievodné javy môžu zverejniť. 

*** 

O čo sa jedná v tajomstvá - spýtal som sa Martina Gavendu (vizionára): 
 
„Tajomstvá vám nemôžem prezradiť, ale to, čo vám môžem povedať, sú niektoré sprievodné udalosti. Uskutočneniu 

prvého tajomstva predchádzajú povodne. Udalosti, ktoré sú obsiahnuté v prvom tajomstve, sa udejú tri 

dni pred druhým tajomstvom. Nevyzradím druhé tajomstvo, keď poviem, že zahŕňa veľké varovanie. 

Tretie tajomstvo sa týka veľkého zázraku, ktorý Panna Mária prisľúbila. Obsahom ďalších tajomstiev je 
sedem trestov, ktoré prídu v tom prípade, ak sa ľudstvo na základe veľkého varovania nezmení. O veľkom 

varovaní môžem povedať len toľko, že ľudia akoby ho najskôr videli, a potom ho prežijú každý vo svojom 
vnútri. Človek nadobudne poznanie o svojom vnútri, o tom, čo urobil zle, čo dobre, čo neurobil a mal 

urobiť… Bude to veľké Božie milosrdenstvo – človek spozná svoje vnútro a spozná pravdu. Predtým 

príde prenasledovanie kresťanov… Nebude to koniec sveta, ale bude to koniec časov.“ 
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GARABANDAL A ZÁKAZ VEREJNÝCH BOHOSLUŽIEB 
 

Najznámejším príkladom sú údajné zjavenia Panny Márie v Garabandale v severnom Španielsku. Tam sa 
Matka Božia v rokoch 1961 až 1965 údajne zjavila niekoľko krát štyrom dievčatám Marii Loly Mazon (12), 
Conchite Gonzalez (12), Jacinte Gonzalez (12) a Maria Cruz Gonzalez (11). 
 
Niekedy prišla sama, niekedy držala na rukách malého Ježiška, inokedy ju sprevádzal archanjel Michal. 
Garabandal priťahoval osobitnú pozornosť, pretože práve tu mohli fenomén extázy po prvýkrát študovať aj 

lekári a psychológovia. Počas zjavení sa štyri dievčatá, ktorých oči boli uprené na oblohu, nielen perfektne synchrónne pohybovali, ale aj 
absolútne necítili bolesť, aj keď boli vpichované ihlami. V niektorých zjaveniach sa zdalo, že levitujú alebo sú tak ľahké, že sa dajú ľahko 
zdvihnúť. Jeden kameraman raz natočil mystické prijímanie, v ktorom sa biele svetlo na jazykoch vizionárov postupne zmenilo na hostiu. 
V roku 2007 bol Garabandal vtedajším apoštolským administrátorom biskupom Carlosom Osorom (dnes madridský 
arcibiskupský kardinál) uznaný za miesto modlitby. 
 
Garabandské posolstvá vyzývali ľudí na obrátenie a pokánie, hovorili však aj o budúcich udalostiach, ktoré sa stanú počas života 
štvrtého pápeža, ktorý bude nasledovať po Jánovi XXIII - teda na Benedikt XVI, aj keď je František už dávnejšie úradujúcim pápežom. 
Najskôr by malo dôjsť k celosvetovému varovaniu vyzývajúcemu ľudí k obráteniu, potom do jedného roka veľký zázrak v 
Garabandale. Vizionárka Conchita k tomu vysvetlila: „Varovanie je vec, ktorá pochádza priamo od Boha. Všetci ľudia na zemi ho budú 
môcť vidieť, nech sú kdekoľvek. Bude to zjavenie našich hriechov. Veriaci aj neveriaci z celého sveta ho uvidia a pocítia... Varovanie 
bude hrozné. Oveľa hroznejšie ako zemetrasenie. Bude to ako oheň. Nespáli naše telo, ale pocítime to na tele i na duši. Všetky národy a 
všetci ľudia to pocítia rovnako. Nikto pred ním nemôže uniknúť. A samotní neveriaci pocítia strach z Boha. Nevieme si predstaviť, ako 
veľmi urážame BOHA. “Varovaniu sa uskutoční krátko po dôležitej synode a zároveň ako vesmírna udalosť spojená s kométou alebo 
zrážkou dvoch komét. Bude to v čase, hovorí Conchita, „keď uvidíte, že sv. Omša sa už nemôže slobodne slúžiť; potom bude svet najviac 
potrebovať zásah Boha.“ 
 
Keď sa v roku 1982, 17 rokov po poslednom zjavení, konali rozhovory s Conchitou o tomto vyhlásení, mnohí si mysleli, že dôvodom 
zákazu sv. omší môže byť iba okupácia západnej Európy Sovietmi a jej komunizmus ale vizionárka však odmietla uviesť dôvod. Nechala 
to pri tom a povedala: „Bude veľmi ťažké vyznávať náboženstvo; bude pre kňazov veľmi ťažké sláviť sväté omše a pre ľudí otvárať 
dvere kostolov... verejné omše budú zjavne zakázané. “Na otázku, ako varovanie súvisí so spomínanou kométou, už odpovedala 22. 
októbra 1965: „Neviem, čo je to kométa. Ak je to niečo, čo závisí od vôle ľudí, tak hovorím - nie. Ak je to niečo od Boha, potom je to 
možné.“ 
 
 

TREVIGNANO ROMANO – Taliansko 
 
Od návratu z púte z Medžugoria v marci 2016 zažil sicílsky manželský pár Gisella a Gianni z Trevignano Romano (33 km 
severne od Ríma) znamenia a zázraky. Spočiatku začala malá soška Madony, ktorú kúpili v Medžugorí roniť krvavé slzy. 
Potom sa „zázrak sĺz“ zopakoval na obraze Milosrdného Ježiša (namaľovaný podľa sestry Faustyny), ktorý si kúpili v Ríme.  
Krátko nato, od júna 2016, mali obaja zjavenia Panny Márie a dostávali posolstva. Zázrak slnka a rôzne znamenia na oblohe, 
ktoré sa tiež fotografovali a natáčali, akoby potvrdzovali ich nadprirodzený pôvod. Krakovský arcibiskup udelil imprimatur 
zbierke posolstiev. Od začiatku zjavení varovala pred pandémiou, ktorá zasiahne aj Rím. 
 
Tu je len niekoľko príkladov: 
18. 06. 2016: „Nákaza moru, núdza a bieda zaútočia na Rím, čo bude mať za následok smrť a zúfalstvo.“ 
10. 10. 2016: "Otvor svoje srdce jeho nekonečnej láske, živ sa telom môjho Syna (Svätá Eucharistia). Modli sa, aby 
mohla byť odstránená choroba, na ktorú neexistuje žiadny liek." 
17. 01. 2017: "Čoskoro budete nútení modliť sa opäť vo svojich domovoch. Držte sa pevne dennej modlitby posvätného 
ruženca, ktorý je jediným štítom, ktorý vás ochráni pred zlom. Vždy budem s vami, v každý čas, keď budete volať moje meno.“ 
13. 05 2017: „Moji milovaní, zasvätenie sa môjmu Nepoškvrnenému Srdcu je nesmiernou ochranou pred chorobami, 
ktoré majú čoskoro prísť, a pred útokmi démonov.“ 
25. 08. 2018 Drahé deti, ďakujem vám, že ste počuli volanie vo vašom srdci. Modlite sa, modlite sa, modlite sa, teraz bol 
podpísaný dokument o Eucharistii. Nebude sa viac veriť transubstantácii, ale všetko bude uzákonené ako spomienka. 
Milované deti, všetko sa zmenilo a a stále sa bude meniť zrýchleným tempom, buďte pripravení, len v Eucharistii a v Slove 
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Božom nájdete silu čeliť týmto zmenám. Petrov stolec bude čoskoro zničený. Modlite sa za Cirkev, kde temnota prevzala 
miesto svetla, zverte sa môjmu Synovi Ježišovi, ktorý je láska. Teraz vám žehnám v mene Otca I  Syna I Ducha Svätého. 
Amen 
05. 01. 2019: „Moje drahé deti, modlite sa, modlite sa, prichádzajú rany a epidémie sa šíria... Neustále sa modlite, moje 
deti, časy, ktoré som predpovedal, začali, ale nebojte sa, pretože som vždy s vami drahí moji, toto bude čas žatvy, 
takže dobre sejte a ak ste tak neurobili, prosím vás o obrátenie.“ 
20. 07. 2019: "Milovaní bratia, milujte Boha v celej jeho plnosti, obráťte sa, nastal čas Božej spravodlivosti. Uvidíte ohnivé gule 
prichádzajúce z neba, zem sa neprestane chvieť, staré a pochované choroby sa vrátia a nové choroby sa rozšíria.“ 
18. 02. 2020: „Milované deti, pozrite sa na všetko, čo sa deje okolo vás: Cirkev kolabuje, spolu s mnohými mojimi 
zasvätenými osobami, všade sú zemetrasenia, vírusy si našli svoju cestu, ekonomika kolabuje, ale vaša viera žije 
ďalej. Ty si slabá, ale neuvedomuješ si to? Si uprostred víru a bitky a keby si si to všetko uvedomila, posilnila by si 
svoju vieru, pokľakla by si na kolená. Obráťte sa deti „Budem s vami vždy, keď ma zavoláte.“ 
 
Najzreteľnejšie oznámenie, ktoré je zdokumentované, sa však uskutočnilo 28. septembra 2019, keď zjavenie oznámilo: 
 "Modlite sa za Čínu, pretože odtiaľ budú prichádzať nové choroby. Všetko je pripravené na znečistenie ovzdušia 
neznámymi baktériami. (...) Modlite sa za cirkev, pretože útočníci prichádzajú a ich útok bude katastrofický. 
Nenechajte sa viesť vlkmi ktorí sú v prestrojení za ovce. Všetko sa chystá naberať veľké obrátky. Pozri sa na oblohu, 
uvidíš znamenia konca časov." 
 
Všetky mariánske zjavenia majú spoločné volanie po obrátení, pokání a modlitbe. Aj v Medžugorí, najznámejšom z miest 
zjavení, ktoré Cirkev ešte neuznala, Panna Mária 25. marca 2020 oznámila: „Drahé deti! Som s vami po všetky tie roky, aby 
som vás priviedla na cestu spásy. Vráťte sa k môjmu synovi, vráťte sa k modlitbe a pôstu! Moje drahé deti, dovoľte Bohu, aby 
hovoril k vášmu srdcu, pretože satan vládne a chce zničiť vaše životy a zem, po ktorej kráčate. Buďte statoční a rozhodnite sa 
pre svätosť! Uvidíte obrátenie vo vašich srdciach a rodinách, modlitba bude vyslyšaná, Boh vypočuje vaše úpenlivé prosby a 
daruje vám pokoj. Som s vami a všetkých vás žehnám svojim materinským požehnaním. Ďakujem, že ste prijali moje 
pozvanie.“ 
 

 

SCHIO (Taliansko) a zákon eutanázie 
 
Schio je malé mesto v talianskej provincii Vicenza (severné Taliansko) na úpätí predhoria Álp. 25. marca 1985 kľačal Renato 
Baron, vtedy 53-ročný dobrovoľný kostolník malého kostolíka San Martino, modliac sa pred sochou ružencovej madony, keď 
sa tá na neho začala usmieva a pohybovala sa. Potom začul jej hlas: „Od dnešného dňa prichádzaj sem, pretože ti musím 
povedať veľa vecí... ktoré zapíšeš. Vráťte sa zajtra... “Baron bol realista, ženatý a vyštudovaný obchodník, ktorý pracoval 
najskôr v textilnom priemysle, potom v diaľničnej spoločnosti, ako aj mestský radca, vedúci parlamentnej skupiny a tajomník 
strany kresťanských demokratov. Ale od toho dňa sa stal mystikom. Svedkovia hovorili o intenzívnej vôni ktorý vychádzal 
z kríža a zapĺňal miestnosť, keď vizionár hovoril s Najsvätejšou matkou. Istý čas ronila soška dieťaťa Ježiša krvavé slzy. 
 
Maria sa v Schio nazvala „kráľovná lásky“ a dala Renátovi počas jeho mystických stretnutí viac ako 1 500 posolstiev pre celý 
svet. V roku 1987 Renato Baron a jeho spolupracovníci založili „Mariánske hnutie kráľovnej lásky“ (Movimento Mariano Regina 
dell 'Amore), ktoré si dalo za cieľ realizovať Máriine želania, ktoré okrem obrátenia, modlitby a neprežitého zasvätenia sa Márii, 
zahŕňajú aj konkrétne diela lásky (opatrovateľský dom v Schio, misijné stanice v Keni, Brazílii a Nepále). Toto hnutie uznal 
zodpovedný biskup vo Vicenze. Keď Barón v roku 2004 zomrel, zúčastnilo sa na slávnostnom zádušnom obrade 40 kňazov a 
3 000 veriacich. 28. decembra 2000 Renato oznámil správu od Panny Márie: „Keď bude zavedený zákon eutanázie, svet 
dospeje k rozhodujúcemu bodu. Potom na vlastné oči uvidíte, čo musí ľudstvo trpieť, pretože zrádza Boha. “24. septembra 
2019 bol v Taliansku prijatý zákon povoľujúci eutanáziu. V ten istý deň spadol na Schiovom mieste modlitby  veľký drevený 
kríž. Pokus podať žalobu proti tomuto zákonu neuspel s rozhodnutím federálneho súdu z decembra 2019 a v tom istom 
mesiaci došlo k prvým prípadom koróny v Číne a od februára 2020 aj v Taliansku. 
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Garabandal - Proroctvo 
 
Varovanie bude ako keby trestom, ktorý prinesie dobrých ľudí bližšie k Bohu a varuje ostatných. Nemôžem prezradiť, z čoho bude 
pozostávať toto varovanie. Panna Mária mi nedala pokyn, aby som to povedala. A tiež nič viac o tom. Bude to niečo..., čo ide priamo od 
Boha a odohrá sa na nebi. Boh chce, aby sme sa vďaka tomuto varovaniu zlepšili a páchali menej hriechu proti nemu. Ak pri tom 
zomrieme, nebude to pre samotné varovanie, ale z veľkého vzrušenia, ktoré pocítime pri videní a cítení varovania. Najlepšie by bolo v tom 
okamihu byť v kostole, Ježiš by nám dal silu lepšie to znášať. Varovanie bude ako očistenie pred zázrakom. Bude to nadprirodzený úkaz a 
veda ho nebude vedieť vysvetliť. Tí, ktorí nepoznajú Krista, uveria, že prichádza od Boha. Verím, že nie je možné, aby svet bol taký 
zatvrdnutý, žeby sa nemohol zmeniť. Všetci (okrem malých detí), nezávisle od toho, kde sa v tom čase budú nachádzať, budú sami so 
svojím svedomím priamo pred Bohom. Vtedy uvidia všetky svoje hriechy, ako aj ich príčiny. Každý uvidí znamenie, milosť alebo trest vo 
svojom vnútri. Všetci to pocítime rôzne, lebo to bude závisieť od nášho svedomia. Varovanie bude veľmi osobné, preto budeme reagovať 
odlišne. Najdôležitejšie bude, aby sme rozpoznali svoje vlastné hriechy a ich zlé následky. Musíme byť vždy pripravení mať dušu v pokoji 
a neviazať sa tak veľmi na tento svet. Keby som nepoznala trest, ktorý bude nasledovať, tak by som povedala, že nemôže existovať 
prísnejší trest ako varovanie. Všetci ľudia sa budú báť, ale veriaci to budú znášať s väčšou odovzdanosťou ako ostatní. Bude to trvať len 
veľmi krátko. Varovanie bude hrozné. Oveľa, oveľa strašnejšie ako zemetrasenie. Bude to ako oheň. Naše telo to nespáli, ale pocítime to 
na tele i na duši. Všetky národy a všetci ľudia to pocítia rovnako. Nikto z toho nemôže uniknúť. A samotní neveriaci pocítia strach z Boha. 
Nevieme si predstaviť, ako veľmi urážame BOHA. (Conchita) 
 
"Panna Mária mi oznámila presný dátum zázraku a presne, z čoho bude pozostávať. Jeho uskutočnenie mám týždeň predtým osobne 
ľuďom oznámiť. Chorí, ktorí sa ho zúčastnia, budú uzdravení, nezávisle od ich choroby alebo náboženstva. Hriešnici sa napravia. Kto 
uvidí veľký zázrak, ktorý Boh vykoná prostredníctvom Panny, pochybnosti už mať nebude. Preto už dnes očakávajme tento veľký deň 
zázraku, aby sme uvideli, či sa svet mení a trest bude odvrátený. Zázrak sa odohrá v Garabandale v priestore "Pínií" (miesto zjavení 
Panny Márie). Viditeľný bude zo všetkých miest prírodného amfiteátra. Potrvá asi štvrť hodiny a hromadné oznamovacie prostriedky ho 
rozšíria do celého sveta. V "Píniách" zanechá viditeľné znamenie. Zázrak poslúži na obrátenie celého sveta. Obráti sa aj Rusko a všetci 
budú milovať Srdcia Ježiša a Panny Márie. Zázrak príde skoro po Varovaní, a uskutoční sa vo štvrtok. Bude to sviatok niektorého svätého, 
oddaného (mučeníka) Eucharistii, o 20.30 h. Tento dátum sa bude zhodovať s veľkou udalosťou v Cirkvi. Bude to úplne nová udalosť, 
niečo také zázračné, také vzácne, ako je napr. vyhlásenie cirkevnej dogmy. Príde to čoskoro, ale môžem to odhaliť až 8 dní predtým. Od 
toho momentu bude pri píniách trvalý znak, aby ho každý mohol vidieť a dotknúť sa ho, ale nepocítiť fyzicky. Neviem to vysvetliť. Bude to 
ako dym. Výnimočná udalosť v Cirkvi ovplyvní celú Cirkev. Stane sa to v ten istý deň ako zázrak, ale nie ako následok zázraku. Bude to 
len náhoda. Taká udalosť v Cirkvi sa stáva len zriedka a nestala sa nikdy za môjho života. Osem dní pred zázrakom, hneď po polnoci, 
zavolám rádio, televíziu a každého na svete, o kom si budem myslieť, že bude môcť správu rýchle rozšíriť. Čakám. Nebeská Matka nikdy 
neklame. Zázrak môžete očakávať v marci až v máji. Pred zázrakom bude väčšie množstvo falošných zjavení po celom svete."  
 
"Nemôžem prezradiť, aký druh trestu to bude, okrem toho, že bude výsledkom priameho zásahu Boha. Trest, ak príde, príde po veľkom 
zázraku, neviem za ako dlho. Nech sa všetci katolíci pred trestom vyspovedajú. Nech ostatní oľutujú a napravia svoje chyby. Ježiš nehrozí 
trestom preto, aby nás zbavil odvahy, ale preto, aby nás pokarhal." 
 
V januári 1965 dostala Conchita aj toto upozornenie: ... „pre tých ľudí, čo prežijú, bude ustanovené nové Božie kráľovstvo a ľudstvo Mu 
bude slúžiť opäť ako v čase, ktoré predchádzalo veľkej skaze. Aké nešťastie, ak sa ľudia neobrátia, až by všetko zostalo také, aké je 
dnes, alebo keby sa ľudstvo malo stať ešte skazenejšie.“ 
 
Loli: 
"Varovanie bude trvať iba niekoľko minút. Všetok pohyb na zemi i v ovzduší utíchne. Aj lietadlá vo vzduchu zastanú. Pocítime všetko zlé, 
čo sme urobili. Bude to vnútorný pocit ľútosti a bolesti nad tým, že sme urazili Boha. Treba sa na túto udalosť pripraviť a robiť veľa 
pokánia, prinášať obete, navštevovať Sviatosť oltárnu, ak môžeme každý deň, a denne sa modliť svätý ruženec. (Loli jediná vie rok, v 
ktorom sa varovanie má stať. Nikdy ho nikomu nepovedala, ani kňazovi.) "Varovanie príde v čase, keď bude veľmi ťažké praktizovať 
náboženstvo. Bude sa to musieť robiť skryte. Môžem povedať len to, že varovanie je veľmi blízko a je veľmi dôležité." Varovanie a zázrak 
sa odohrajú v rozmedzí jedného roka." Otec Francois Turner, historik Garabandalu dodáva, že zázrak sa udeje medzi ôsmym až 
šestnástym dňom v mesiaci. Tiež tvrdí, že udalosti a posolstvá v Garabandale sa nerozchádzajú s učením Cirkvi. Dievčatá vypovedajú, že 
keď nebudeme venovať pozornosť posolstvám, po zázraku príde trest. 
"Stroje a motory prestanú fungovať. Dostaví sa vlna horúčav a smäd, ktorý nebude možné uhasiť." 
V rokoch 1961 - 1965 sa Panna Mária dievčatám zjavila týždenne viackrát. Nie vždy mali dievčatá zjavenie spoločne. Tiež k nemu 
nedochádzalo v tých istých hodinách, v jednom dni. Od prvého zjavenia v r. 1961 do posledného v r. 1965 narátali 2300 extáz. 
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Jacinta: 
"Varovanie bude niečo, čo bude najprv vidno vo vzduchu všade na svete, a hneď potom sa to prenesie dovnútra našich duší. Bude to 
trvať veľmi krátko, ale pre svoj účinok v nás sa bude zdať, že to trvalo veľmi dlho. Potom pocítime veľkú lásku k nášmu Nebeskému Otcovi 
a Matke a budeme žiadať o odpustenie za všetky naše urážky. Mali by sme sa na tento deň pripraviť a nečakať ho so strachom, lebo Boh 
neposiela niečo preto, aby nám navodil strach, ale skôr zo spravodlivosti a lásky, a robí to pre dobro všetkých svojich detí,  aby sa mohli 
tešiť vo večnej radosti a neboli zatratené. Panna Mária povedala, že varovanie príde, keď udalosti budú najhoršie, a komunizmus v nich 
bude hrať veľkú úlohu. Naliehala, aby sme sa modlili, aby to bolo odvrátené." Skoro po výstrahe má prísť veľký ZÁZRAK. 
 

* * * 
Čo to znamená? 
V určitý deň (ktorý je blízky) bude každý človek vidieť pána Ježiša, ako sa zjavuje na nebi, bez ohľadu na to, kde je a čo robí. Pred tým sa 
obloha zmení na krvavo červenú. Uvidíme Ježiša tvárou v tvár. Tejto udalosti nemôže uniknúť nikto! Potom bude bežať film nášho života, 
či chceme alebo nie. Uvidíme, ako sme žili a ako sme mali žiť! 
 
Šokujúce? 
Áno, bude to pre mnohých šokujúca skúsenosť, pretože mnohí neveria v Boha a žijú, akoby neexistoval. Takéhoto bude ťažiť vina jeho 
hriechu. Ale nech mu je povedané, že má prosiť Ježiša o milosrdenstvo. Mal by činiť pokánie a Ježiš mu odpustí, nech bol jeho život 
akýkoľvek. My všetci uvidíme veľa hriechov, na ktoré sme už dávno zabudli alebo sa nám stali zvykom! Všetci musíme prosiť o milosť! 
 
Áno, čo robiť potom? 
To by malo byť potom každému jasné! Ale nie všetci túto skúsenosť využijú a odvrátia sa od zlých skutkov a hriechov, ...bohužiaľ! Títo si 
píšu svoj vlastný rozsudok. To je ten rozdiel medzi tým predtým! Každý, kto videl peklo, by nemal váhať s obrátením. Mnohí dnes žijú iba 
tak spolu - bez sviatosti manželstva. Je dôležité to napraviť čo najskôr. Pred varovaním mnoho ľudí nevie, že Boh existuje, obracajú sa 
chrbtom k sviatostiam a prikázaniam Boha. To potom nebude už možné! Pretože každý potom pozná pravdu. Ak to aj tak urobí, riskuje 
večné, hrozné odlúčenie od Boha, pekla (ktoré potom mnohí uvidia). 
 
Preto je dôležité robiť poriadok v súlade s učením Cirkvi a prikázaniami (ktoré sú dnes pomerne prehliadané): 

 Kto dnes žije spolu bez platného cirkevného manželstva, musí oddeliť posteľ, pretože iba manželstvo pred Bohom je platné. 

 Manželské puto zostáva nedotknuté po celý život, t.j. každý, kto sa rozišiel a žije s niekým iným, musí oddeliť posteľ. Ak existujú deti, 
mali by sa o ne naďalej starať, ale akoby to boli súrodenci. 

 Susedské spory musia byť ukončené. Sú to hriechy proti láske k blížnemu a sú vždy vážne, najmä ak nechcete odpustiť alebo sa 
zmieriť. Po varovaní každý vie, do akej miery môže za to sám, pretože často veríme, že za to môže druhá osoba. Tu sa tiež 
dozvieme o NAŠEJ vine. 

 Moderní teológovia sa budú navrátiť ku skutočnej náuku Cirkvi a jej prikázaniam, ktoré dnes tak často nepravdivo vykladajú. 
 
Po šoku, ktorý si zažil do hĺbky viac či menej, keď si uvidel svoje hriechy, NESMIEŠ POCHYBOVAŤ! Boh je láska. Dal ti túto milosť, aby si 
sa zmenil, nie aby si sa blamoval. Mal by si sa však zveriť Božiemu milosrdenstvu. Ježiš odpúšťa KAŽDÉMU, kto činí pokánie, spovedá sa 
a obráti sa. To je teraz nesmierne dôležité a mal by si si to skutočne vziať k srdcu. Ale nezúfaj si! Aj keď si videl obrovskú horu hriechu a si 
hlboko šokovaný, že si tieto hriechy nevedel a nebol si si ich vedomý. Nie, dôveruj Bohu, ktorý ťa miluje a dal ti túto skvelú príležitosť kajať 
sa! Tak to využi, zmyj svoju vinu, Ježiš za to trpel a dal svoj život aj za teba. Potom choď tou cestou a naozaj sa snaž vyhnúť hriechu. 
Takže tvoj šok by sa mal skutočne zmeniť na dôveru v Boha, potom budeš v bezpečí. Ale neodkladaj to!!! 
 
Konaj rýchlo, pretože po tomto pochopení Satan čoskoro rozšíri lož, že všetko bolo iba klam a my ľudia sme od prvotného hriechu 
nemotorní v dobrom a sme veľmi pripútaní k materiálu. Takže ak si začneš hovoriť, že to bol všetko klam, ak odložíš svoje pokánie, potom 
tento pohľad, táto milosť Božia (láska) čoskoro zmizne a budeš naďalej žiť vo svojich hriechoch a to sa nemusí skončiť dobre. 
 
Nechcem teraz na túto tému strácať slová, pretože momentálne je dôležité varovanie a treba sa na neho sústrediť. Jedna vec je však istá: 
zvyčajné časy ako predtým skončili. Zjavenie z 12. kapitoly bude mať svoj priebeh, šíri sa chaos, nasleduje zničenie, prichádza Antikrist, 
znamenie šelmy, predáva a nakupuje iba s čipom, kontrolou, ale to netrvá dlho a potom príde obnovená a vyčistená ZEM, ako sa píše v 
Zjavení Jána: nebeský Jeruzalem... A mali by sme sa na neho tešiť, pretože svet bude potom na istý čas oslobodený od zla a ľudia sa 
budú správať ako pravé Božie deti a navzájom si pomáhať a milovať  v zmysle kresťanskej lásky, ktorá sa od tejto veľmi líši. Mali by sme 
sa tešiť.  
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Z - Asher Intrater: Alignment, úloha mesiášskych židov, Jeruzalem a národy. Schleife Verlag, str. 72 - 75 
 

Možno si to ani neuvedomia, že bojujú proti Ješuovi. Môže to byť združenie islamu, ekumenického 
kresťanstva a judaizmu, OSN, sekulárni humanisti atď., ktoré bojujú proti fundamentalizmu 
evanjelických kresťanov a sionistov. Môže to byť politicky alebo ekonomicky motivovaný útok. 
 
Medzi časťou izraelského ľudu a kresťanmi, ktorí veria v Bibliu a uznávajú Božiu zmluvu s 
Izraelom, bude existovať celosvetové spojenie. Patria sem aj dobrosrdeční humanisti, ktorí sú 

pobúrení veľkou nespravodlivosťou, ktorá bude páchaná proti kresťanstvu a izraelskému národu. Táto aliancia bude proti 
tomuto podnecovaniu, bude to však ale menšina. 
 
Väčšina národov vrátane neveriacich Židov a kresťanov bude kvôli tomuto podvodu zmietnutá. Zaplavia ich mediálne 
klamstvá o svetovom mieri a jednotnom svetovom náboženstve. Budú nenávidieť skutočných kresťanov a skutočných Židov. 
Bude to ako druhá svetová vojna a holokaust, ale v oveľa väčšom rozsahu. Bude tu obrovská vojna, v ktorej sa zlé sily 
pokúsia dobyť Izrael a ostatné národy. K tomuto patrí aj ofenzíva z cieľom prenasledovanie a vraždenie židov a kresťanov. V 
tejto mocnej apokalyptickej vojne je zjavne zmasakrovaná tretina celého ľudstva (Zjavenie Jána 9:15, 18), dve tretiny 
obyvateľov Izraela (Zachariáš 13: 8) a polovica Jeruzalema (14:12). V tom okamihu príde trest a súd na bezbožných. Aj keď 
sa väčšina národov zjednotí proti Izraelu a cirkvi - dôjde k ďalšiemu zjednoteniu medzi Izraelom a cirkvou. A toto sa už 
začalo. Každý na svete bude na jednej alebo druhej strane. 
 
Spojenectvo medzi medzinárodnou cirkvou a izraelským národom je mesiášsko - židovský pozostatok. Tento mesiášsky 
pozostatok je súčasťou Izraela podľa národnosti, jazyka, histórie a etnickej príslušnosti. Skrze vieru v Mesiáša Ješuu, 
prostredníctvom znovuzrodenia, prijatia Ducha Svätého a láskyplného spoločenstva je tiež súčasťou komunity Ekklesia. Na 
konci času musí medzinárodná cirkev stáť spolu s Izraelom. Toto spojenie sa uskutočňuje prostredníctvom partnerstva 
mesiášskej cirkvi s komunitou v Izraeli. Toto partnerstvo povoláva k zmluvnému vzťahu, v jednu spoločnú vieru a správne 
pochopenie biblických proroctiev. „Ten nový človek“ z Efezanom 2 a „olivovník“ z Rímskym 11 ilustrujú toto hlboké puto. 
Vytvorme to partnerstvo. Je to nepostrádateľné puto viery medzi Izraelom a Cirkvou, ktoré vedie k príchodu Ješuovho 
kráľovstva na zem. Je hlavou cirkvi (Ef 1,22) a kráľom Izraela (Ján 12,13). Hľadali sme správne slovo pre „Alignment“ v 
hebrejčine. Jedného rána v čase modlitby mal môj priateľ a partner Yoval Yanay nápad, ktorý ležal aj mne na srdci: Zdá sa, 
že najlepším slovom je he'arkut. Toto slovo má určitú literárnu kvalitu a má niekoľko významov. 
 
Prvý význam he'arkut je presne to, čo sme tu hovorili. Znamená to „byť zarovnaný a usporiadaný podľa určitého poradia.“ 
Znamená to však tiež „byť pripravení na bitku“. To zodpovedá perfektne dvojitému významu slova. Medzi Izraelom a 
Cirkvou bude spravodlivá jednota a spojenectvo. A bude existovať nespravodlivé protikresťanské spojenectvo, ktoré podnieti 
všetky národy k útoku na Izrael a zabíjaniu Židov a kresťanov. Počas druhej svetovej vojny bolo zabitých veľa nevinných 
ľudí z rôzneho spoločenského prostredia. Najnovšie vlny islamistického teroru a džihádu majú za následok zabitie viac 
nevinných moslimov ako ľudí iného pôvodu. Bolo by len logické, keby v strašných apokalyptických vojnách posledných čias 
bolo zabitých veľa nevinných ľudí zo všetkých možných prostredí, nielen evanjelickí kresťania a sionistickí Židia. 
 
Toto hebrejské slovo pre „Alignment“ pochádza zo slova aruch, čo znamená byť „pripravený“. Je to ako stôl „pripravený pre 
mňa tvárou v tvár mojim nepriateľom“ (Žalm 23: 5) a „boj, ktorý je predo mnou“ (Hebrejom 12: 1). 
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Znamená to „dať do poriadku“.  Existujú teda dve spojenectvá: jedno vo vojne, v ktorej budú bojovať všetky národy proti 
Jeruzalemu, a druhé Izrael a Cirkev, ktorých spojenie je mesiášsky zostatok. Teraz je ten správny čas zaujať spoločné 
stanovisko. Je čas na vytvorenie tohto spojenectva - je to naliehavé! V hre sú milióny životov. Bitka storočí je na dosah. 
„Spolčujú sa pozemský králi, vládcovia sa spolu radia proti Hospodinovi a Jeho pomazanému“ (Žalm 2: 2). Toto je 
spojenectvo zla, vrážd a vzbury. Boh sa však smeje a posmešne hovorí: „Ja som ustanovil svojho Kráľa na Sione, na svojom 
svätom vrchu“ (Žalm 2,6). Spojenie spravodlivých tvorí spojovaciu čiaru medzi týmito dvoma bodmi: Božím kráľom (Ješua) 
a Božím mestom (Jeruzalem). 
 
Ješua je kráľ. Jeruzalem bude hlavným mestom Jeho kráľovstva. Hlavné mesto predstavuje jeho zvrchovanosť. Sily zla sa 
budú usilovať zničiť kráľa, hlavné mesto kráľa a všetkých, ktorí sa s nim spoja. Teraz sa vytvárajú dve aliancie. Uistime sa, 
že stojíme na správnej strane. 

* * * 
Izrael, krajina Blízkeho východu hraničiaca so Stredozemným morom, je Židmi, kresťanmi a moslimami považovaný za Svätú zem Biblie. 
Najposvätnejšie miesta sú v Jeruzaleme. V starom meste je Chrámová hora so svätyňou Skalného dómu, historickým Západným múrom, 
mešitou Al-Aqsa a kostolom Božieho hrobu. Tel Aviv je finančné centrum Izraela a je známe svojou stavebnou architektúrou a plážami. 

 
ASHER INTRATER (ISRAEL) je zakladateľom a apoštolským správcom Revive Israel Ministries. Ďalej riadi 
medzinárodnú organizáciu Tikkun a dohliada na dva zbory: Tifferet Ješua v Tel Avive a Ahavat Ješua v Jeruzaleme. 
Je ženatý s Betty, majú štyri dospelé deti a žijú v oblasti Jeruzalema. 
 
Pre Izrael a národy nastáva rozhodujúci čas: Seminárom „Alignment“ verbuje ASHER INTRATER k božskému 
partnerstvu medzi mesiánskymi Židmi a mnohonárodnou Božou rodinou. Táto synergia prináša prebudenie, 

obnovenie a explóziu Božieho kráľovstva (Izrael + Cirkev = Božie kráľovstvo). 
 

Alignment, úloha mesiánskych Židov, Jeruzalem a národy 
od Intrater Asher 
 
Asher Intrater vysvetľuje, čo sa stane, keď sa preorientujeme ako jednotlivci a ako spoločenstvo na príchod Ježiša a jeho kráľovstva. 
Vysvetľuje Božie plány na úžasné spolužitie Židov a ne- židov a z nich vyplývajúce synergie medzi národmi. Napokon ide aj o zmierenie 
sa v Abrahámovej rodine, o nové zbližovanie Židov a Arabov. Boh pracuje na obnovení všetkého v našej dobe (Skutky 3:21) a mesto 
Jeruzalem hrá v tejto globálnej zmene ústrednú úlohu. Vzrušujúca a komplexná kniha o prebudení v našej dobe, o vytváraní Bože j slávy a 
vzťahoch v Božej rodine. 
 

 

 Falošný prorok 
 

 Biblia hovorí o posledných časoch, že to bude čas veľkej skúšky pre pravých Kristových učeníkov: „Potom sa dostanete do 
veľkých problémov a budete zabíjaní.  A všetci ľudia vás budú nenávidieť pre moje meno.  Potom mnohí odpadnú a budú sa 

nenávidieť a zrádzať.  A pretože sa nerešpektovanie Božieho zákona vymkne spod kontroly, v mnohých ochladne láska.  Kto 
však vytrvá až do konca, bude spasený.  Ale toto evanjelium o kráľovstve bude kázané po celom svete, aby ho počuli všetky 
národy.  Až potom príde koniec.“ 

 

Ten čas dnes nastal. Uprostred cirkvi je mnoho falošných prorokov. Ale už neohlasujú Boha ako stredobod života, ale skôr 
človeka. Už nehlásajú Ježiša Krista „cestu, pravdu a večným život“, ale skôr človeka ako stredobod a najvyšší štandard 
všetkého. Hlásajú „mier a bezpečnosť“, pretože to je slogan posledných čias. Aby bol tento „mier medzi ľuďmi a 
náboženstvami“ úspešný, vyhlasujú, že všetky náboženstvá sú rovnaké, rovnako pravdivé a rovnako nepravdivé, pretože 
skutočná božská pravda nie je zrozumiteľná a úplne vyjadriteľná. Pre týchto falošných prorokov je Ježiš Kristus iba 
náboženským géniom, rovnako ako všetci ostatní zakladatelia náboženstiev. Pre týchto falošných prorokov je Biblia iba 
dokumentom náboženských skúseností, s ktorými zaobchádzajú bezohľadne: bez ohľadu na vierouku Cirkvi, bez ohľadu na 
presvedčenie svätých a na učiteľský úrad Cirkvi. 
 

Títo falošní proroci získajú v Konečnom Čase obrovskú politickú moc a dôležitosť: Sú podnecovateľmi a bičom globálnej 

moci Antikrista. Majú zmobilizovať svedomie a náboženské presvedčenie más pre vládcu sveta. Preto budú najmocnejšími 
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vedľa „šelmy“: Falošný prorok „zmiatol obyvateľov Zeme. Obyvateľom zeme nariadil, aby na počesť šelmy postavili sochu. 
Spôsobil zabitie všetkých, ktorí neuctievali sochu šelmy.“ 

 

Boh však neopúšťa svojich. V tých dňoch extrémneho prenasledovania viery Boh posilní a povzbudí svoj ľud 
prostredníctvom svojho anjela na nebi: „Bojte sa Boha a chváľte ho! Prišla hodina jeho súdu. Uctievajte ho!“ 

 

Kto zostane lojálny v čase extrémnych utrpení? Budú to tí, ktorí sú tak úzko spojení s Ježišom Kristom v modlitbe, že 
dostanú Jeho svetlo, ktoré svieti v evanjeliu. Je to svetlo, ktoré nesvieti nikde inde. Dáva nám to moc, ktorú nemá nikto iný. 

Ježiš k nám hovorí slová dobra a milosrdenstva, ktoré sa veľmi líšia od všetkých ostatných. S Ním je nádej, ktorá presahuje 
všetky pozemské veci. Daruje ti porozumenie a svetlo viery. Dá ti blaženosť v tvojom srdci, o ktorej vieš: Boh naplní všetko, 
čo už teraz tu na zemi vkladá do srdca. Je to nezmerateľný život! Je to pravda, ktorú zažívame: Všetko je pravda, to, čo nám 

prisľúbil vo svojom Slove! A On zapáli oheň vo vašom srdci, ktorý nikdy nezhasne. Od tej hodiny mu dôveruješ: „Ježišu, 
chcem byť tvojím učeníkom!  Zober ma so sebou na cestu!“ 

 

Čo sa však stane s „falošným prorokom“, ktorý sa postaví ako „druhý muž“ po boku vládcu sveta v globalizovanom 
zjednotenom svete? Tento náboženský vodca bude ešte nejaký čas nosiť všetky odznaky a znaky kresťanskej hlavy: Bude 
vyzerať ako vysoký biskup so všetkými odznakmi autority. Bude vyzerať „ako baránok“, ako Kristus, ako Kristov zástupca. 
„Ale hovorí ako drak.“ Zaprie Krista a urobí zo všetkých ostatných svetových náboženstiev jeden veľký mišmaš, takže nikto 
nebude vedieť, že Otec ja v nebi a či k nám Boh niekedy vôbec hovoril; či existuje večný život a súd nad dobrom a zlom... 

Odmietne Kristove slová, zneužije Bibliu, ako uzná za vhodné, a postaví človeka do centra všetkých prejavov a požiadaviek. 
Ježiš už hovoril s týmito falošnými prorokmi a zvodcami ľudu: „Pokrytci! Ako chcete uniknúť súdu pekla? “Pri súde sveta 

bude tento„ falošný prorok “spolu s Antikristom odhodený. Pretože zvádzal ľudí a posadil sa na trón v Božom chráme 
namiesto Boha. 

 

Priateľu, nenechaj sa zmiasť falošnými prorokmi, ktorí sľubujú „mier a bezpečnosť“. Ale v skutočnosti sú najhoršími 
prenasledovateľmi veriacich kresťanov. Sú to najtrpkejší nepriatelia kresťanstva. Nie sú tolerantní, sú pokryteckí. Sú to 
nepriatelia Boha a Božieho zjavenia. Zachovávajú zdanie zbožnosti, ale vo svojom srdci hovoria: „Všetky náboženstvá sú si 
rovné. A vykoreníme každý rozpor.“ V skutočnosti sú to noví diktátori, len v inej podobe ako predtým. 
 

Dôveruj v Nebeského Otca! Ak ho budeš prosiť, dá ti odpoveď.  "Pýtajte a dostanete, hľadajte a nájdete, klopte a otvoria 

vám.“ Vlož všetku svoju dôveru do Božieho slova, do Ježiša, ktorý za teba dal svoj život, aby si mohol žiť večne zjednotený s 

Ním. Ak v neho veríš a dôveruješ mu, dá ti tú blaženosť do tvojho srdca, o ktorej vieš: toto je začiatok nebeského 

kráľovstva. 
 

Sv. Písmo: 

 

Mt 24, 9-14 

1 Tes 5,3 

Zj 16,13; 19,20; 2 Tes 2,9ff 

Zj 13,14 

Zj 14,7 

Zj 13,11 

 Mt 23,33 

Zj 19,20 

2 Tes 2,4 

 

 
* * * 

 

Koniec jednotlivca 
 
História evolúcie nám ukazuje, že všetok rast so sebou prináša spoločný rast do čoraz komplexnej formy života. 
To platí aj pre ľudstvo. Postupne spolu- rastie do jednoty. To sa nevyhnutne deje spôsobom prirodzeného zákona. 
Ale je len na nás, či sa z toho stane jednota v dobrom alebo zlom. Keď v ľudstve zvíťazí dobro, potom z toho 
vyrastie intímna jednota veľkej Božej rodiny, ktorá vie, že sú bratmi a sestrami pred spoločným otcom. Ak zvíťazí 
zlo, potom sa z globálneho spoločenstva stane veľká podlosť, dravé hromadenie a kolektivizácia človeka, ktorý je 
zbavený svojej duchovnej nezávislosti. 
 
Táto neustále rastúca potreba globálnej jednoty je založená predovšetkým na moderných technológiách. Svet sa 
zmenšoval a zmenšoval vďaka televízii, autám, vlakom, lietadlám a veľkému priemyslu. Satelitu stačí na obeh 
okolo Zeme iba hodina. Ekonomika prerástla do čoraz väčších ekonomických blokov. Vlákna celej globálnej 
ekonomiky sú v dnešnej dobe pravdepodobne spojené v rukách približne 500 veľkých spoločností. Vzájomné 
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prepojenie ekonomiky, technológií, nerastných surovín, predajných trhov, dopravy, propagandy, masmédií a 
reklamy, financií, bankovníctva a politiky sa neustále zvyšuje. Celá vec si vyžaduje čoraz viac plánovania, 
koordinácie a fungovania jednotlivých oblastí. Jednotlivec môže byť iba funkčné koliesko. Dostane uniformu, 
svoje ohraničenie a plat. Musí však pociťovať. Vlastné myslenie je nežiaduce. Bezduchý kolektívny človek je v 
procese stávania sa. 
 
Táto tendencia ku kolektivizácii človeka je veľmi v súlade s úsilím o moc malej vyššej triedy; chcú vládnuť a stať 
sa pánmi sveta. Ale v skutočnosti riadia iba biznis toho druhého, ktorý si hovorí „vládca tohto sveta“. To sú iba 
ručné ložiská. Ale ani malý človiečik na ulici sa proti tejto depersonalizácii človeka presvedčivo nebráni. Pretože 
sa jednotlivec môže ponoriť do kolektívu, dúfa v bezpečnosť a prosperitu; aj keď jeho vlastná duša vybledne. 
Pretože kolektívny človek už nemá svoju skutočnú slobodu. Má iba jednu funkciu. Túto snahu o kolektivizáciu 
človeka podporujú aj tí, ktorí pre ušľachtilé pohnútky chcú porušiť vládu egoistov s cieľom pomôcť chudobným 
dosiahnuť spravodlivosť. Najhlbší dôvod, ktorý umožňuje ľuďom zvoliť si kolektív namiesto Božej rodiny, je 
však strašná priepasť: človek chce uniknúť Božiemu volaniu, ktoré prehlušuje všetko a hovorí mu: „To som ja.“ 
Človek uteká do kolektívu, pretože chce uniknúť pred Bohom. Bezduchý predal svoju dušu kolektívu. Pane, 
zmiluj sa nad hriešnikmi! 
 
Ako nalákate ľudí do tohto kolektívu? Západné štáty budujú zlatú klietku prosperity, sexu a bezpečnosti, na 
východe vládne strach a bič. Kolektivizácia sa však neustále zvyšuje v obidvoch systémoch: centralizácia rastie 
prostredníctvom plánovanej ekonomiky, dohľadu, kontroly, prísnej disciplíny a podriadenosti; byrokracia sa 
rozširuje, je to pravidlom „odborníkov“; ekonomika sa čoraz viac dostáva do rúk ústredia. Hovorí sa o 
„demokratizácii ekonomiky“, ale v skutočnosti to vedie k spoločnému určeniu sídla vyškolenými odborármi. 
Kapitál je tiež zhromaždený v rukách ústredia: „súkromné vlastníctvo“ zostáva, ale jeho použitie určuje štát. 
Ústredie má v rukách čoraz viac všetky politické vlákna, vytvorených prostredníctvom štátu jednej strany alebo 
prostredníctvom vplyvu na politiku. Propaganda prechádza rozhlasom a televíziou, školami a vzdelávaním. 
Jednotlivec sa stáva čoraz viac malou plastickou hrudkou, ktorú formuje a miesi ruka „všemohúceho centra“. 
 
Táto kolektivizácia ničí človeka. Najskôr rodinu. Pretože je narušovaná veľkým mechanizmom vďaka svojej 
individualite a intelektuálnej nezávislosti. Preto sa tiež ničí rodová rola muža a ženy a skutočná láska, aby táto 
oblasť duchovnej nezávislosti nemohla rásť. Človek postupne ničí každú svoju oblasť, domov a vlastné myslenie. 
Človek predovšetkým ničí náboženstvo, pretože je najhlbším a najsilnejším koreňom duchovne nezávislej osoby. 
K podstate kolektivizácie preto patrí protináboženská propaganda, klamstvo o ľudskej slobode, bránenie tichu a 
uvažovaniu. Najhoršia je však lož o človeku, jeho osude, slobode a o jeho Tvorcovi.  „tu je Otec lži“ v práci. 
 
Vieš, čo je pravda? Pravdu nájdeš prostredníctvom toho vnútorného svetla, ktoré pochádza od Boha a zjavuje ti 
božskú oblasť. Toto svetlo je také hlboké, že kvôli nemu pokrčíš koleno a hovoríš: „Áno, Pane, verím!“ Keď 
spoznáš pravdu, budeš ju uprednostňovať pred svojím pozemským životom. Potom si veriaci, už žiadny list vo 
vetre, žiadna hračka mocných!!! Hľadaj pravdu so všetkou vášňou svojej duše! Potom ťa záplava nezmyslov 
neodveje. Zachránil si si svoju dušu. 
 

Bože. Teraz viem, že si tu naozaj prítomný. 

Teraz ťa spoznávam, ako som ťa nikdy nepoznal. 
Teraz ťa chcem, akoby som ťa nikdy nechcel. 
Pretože teraz viem: Ty si to, skrze ktorého som ja! 

A iba ty jediný mi zachrániš život. 
Bože, odteraz nechaj ma žiť v pravde, v tebe! 
 

„Príde veľké súženie.“ 
 
Lebo vtedy bude veľké súženie, aké nebolo od počiatku sveta až doteraz a ani viac nebude. A keby tie dni neboli skrátené, nikto by sa 
nezachránil, ale kvôli vyvolením sa tie dni skrátia. (Mt 24: 21–22) 



19 
 

 
Učeníci sa Ježiša pýtali: „Povedz nám, kedy sa to stane a aké sú znamenia tvojho príchodu a konca sveta?“ Ježiš 
im hovoril o veľkých útrapách, ktoré prídu na zem: „Potom vás vystavia súženiu.“ „ Príde tak veľké súženie, aké 
nikdy na svete nebolo, odkedy stojí svet svetom.“ Prečo prídu tieto veľké ťažkosti? Ježiš to hovorí jednoduchými 
slovami: „Pretože sa nerešpektovanie Božieho zákona vymkne z rúk, láska v mnohých ochladne.“ Vrchol súženia 
môže najskôr prísť, keď nastane najskôr veľký svetový odpad od Boha . Božou odpoveďou na toto najväčšie 
súženie všetkých čias bude Pánov návrat. „Kvôli vyvoleným sa ten čas skráti.“ Ježiš Kristus skráti toto smrteľné 
utrpenie cirkvi tým, že sám príde. A síce „ihneď po dňoch veľkej núdze“. 
 
Na vrchole týchto útrap bude v tom čas Boží protivník vládnuť celému svetu: „Ten nezákonný príde so satanovou 
mocou.“ „Zjaví sa s veľkou mocou a bude robiť klamné znamenia a zázraky. Podvedie všetkých, ktorí idú do 
zatratenia. Sú zatratení, pretože sa uzavreli pred láskou pravdy, pomocou ktorej mali byť spasení.“ Ako môžeme 
oslabiť a zadržať moc zla? Pavol vo svojom liste Solúnčanom hovorí: „Viete, čo ho ešte zadŕža.“ Paul 
pravdepodobne myslí na Božieho Ducha (Eucharistiu), ktorý pracuje vo veriacich kresťanoch! Pokiaľ existujú 
kresťania, ktorí svojím životom vydávajú svedectvo o svojej viere, je sila zla obmedzená, brzdená a „zadržiavaná“. 
Až keď dôjde k „veľkému odpadnutie od Boha“ na celom svete, je „odstránený“ Boží Duch, ktorý zabraňuje 
úplnému sa vyvinutiu zla, ktorému sa doteraz predchádzalo. "Pretože tajná moc nezákonnosti už existuje." Teraz 
musí byť odstránený ten, ktorý to doteraz zadržiava.“ 
 
To je jedno obrovské prehlásenie! Odhaľuje nám skrytú moc skutočne veriacich kresťanov! V skutočnosti sú 
„soľou zeme“ a „svetlom sveta“. Pokiaľ veriaci kresťania vydajú svoje životné svedectvo o evanjeliu, zlý nemôže 
plne rozvinúť svoju moc na zemi. Skrytí veriaci, ktorých neuznáva ani svet, majú najväčší význam na svete! Sú 
tajným dôvodom, prečo moc zla nepreniká až do neba. Sú to oni, ktorí „doteraz brzdia toho zlého.“ Táto sila zla je 
vyjadrená aj v kozmickej ríši. Pretože „vládca sveta“ nemá iba moc nad ľuďmi, ktorí sa ním nechajú zviesť, ale aj 
moc nad vesmírom. Preto sa tieto zlomyseľné sily v Biblii nazývajú aj „kozmokrati“ (grécky), čo znamená 
„vládcovia vesmíru“, páni kozmu. Ale ich moc je obmedzená prítomnosťou Božieho Ducha (Eucharistie), ktorý 
prebýva vo veriacich ľuďoch! Len keď vyhasne viera v srdciach ľudí, získajú tieto zlomyseľné bytosti tiež svoju 
úplnú ničiteľskú moc nad Zemou. 
 
Existuje nerozlučné spojenie medzi svetom a bytosťami. Pokiaľ je človek stále nevykúpenou bytosťou, ktorá sa 
dištancuje od Boha, potiaľ sa nachádza „celé stvorenie v pôrodných bolestiach až do dnešných dní“. Iba keď je 
človek úplne spojený s Bohom ako plne vykúpený, iba vtedy bude svet tiež oslobodené od všetkých síl zla! 
„Kozmokrati“ potom strácajú svoju moc nad kozmom, akonáhle sa človek opäť stane dôstojným Božím chrámom 
a Boh žije v srdciach ľudí. Vesmír a ľudské bytosti sú neoddeliteľne spojené: „Aj stvorenie by malo byť 
oslobodené od otroctva a biedy pre slobodu a slávu Božích detí.“ To je slovo Písma: „Keď začne veľké odpadnutie 
od Boha, začne sa veľké súženie. Je to okamih pravdy, kde musí uznať celá zem: Bez Boha nemôže život uspieť. 
Problémy sa riešia iba tam, kde je Boh povolaný do života ľudí. Tam Boh oslobodzuje človeka od jeho katastrof. 
Tam, kde sú duše prázdne, sa démoni sťahujú dovnútra. Naplň svoje srdce Bohom, potom Boh naplní tvoj život. 
 
Bože, ďakujem ti, že si mi Otcom. Stále to  ťažko chápem, že mi načúvaš, že ma vyslyšíš, ty, veľký, svätý Boh! 
Ale ty si môj Otec, Ty sa ku mne otáčaš. K Tebe môžem hovoriť, a ty hovoríš so mnou. Ďakujem ti, Bože, že si ma vypočul! Amen. 
 
Sv. Písmo: 

 

Mt 24, 3 
Mt 24, 9 
Mt 24, 21 Mt 24, 12 

Mt 24,22 
Mt 24, 29 2 Tes 2, 9 
2 Tes 2, 9f 

2 Tes 2, 6 2 Tes 2, 7 
Jn 14, 30 

Ef 6:12 Rim 8:22 
Rim 8, 21 
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